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П Р О Т О К О Л 
№ 43 

от четиридесет и третото заседание на Великотърновския общински съвет, проведено на 
28.06.2018 г. от 9.00 часа в залата на община Велико Търново. Присъстват 35 общински 

съветници. Отсъстват Пламен Петров и Александър Нанков. 
 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Налице е необходимият кворум за провеждане на 

днешното заседание. Откривам четиридесет и третото заседание на Великотърновския 
общински съвет.  

Проектът за дневен ред е от двадесет и девет точки. 
 
1. Питане от група общински съветници от БСП във Великотърновски общински 

съвет, Вх. № 2247/13.06.2018 г. 
2. Питане от Стоян Витанов – общински съветник, Вх. № 2248/13.06.2018 г. 
3. График на заседанията на Великотърновски общински съвет за II-ро полугодие на 

2018 г., Вх. № 2253/15.06.2018 г. 
4. Информация за дейността на търговските дружества през 2017 г., в които Община 

Велико Търново е съдружник и акционер, Вх. № 2244/12.06.2018 г. 
5. Свикано редовно годишно събрание на акционерите на „Общинска банка“ АД, гр. 

София, Вх. № 2225/30.05.2018 г. 
6. Покана от Управителя на „Пазари-Велико Търново“ ООД за свикване на редовно 

Общо събрание на съдружниците на „Пазари – Велико Търново“ ООД, Вх. № 2236/06.06.2018 г. 
7. Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 31.05.2018 г. на 

Община Велико Търново, Вх. № 2250/14.06.2018 г. 
8. Подписване на Запис на заповед за осигуряване на безвъзмездна финансова 

помощ по проект „Развитие на модерна образователна инфраструктура в гр. Велико Търново“, 
Вх. № 2273/18.06.2018 г. 

9. Промяна на общинската транспортна схема в частта и основни градски линии, 
Вх. № 2257/15.06.2018 г. 

10. Намаляване на началната цена и определяне метод на приватизация за продажба 
на общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, с. Никюп, Вх. № 
2275/20.06.2018 г. 

11. Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Шемшево, 
Вх. № 2261/15.06.2018 г. 

12. Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, гр. Велико 
Търново, Вх. № 2262/15.06.2018 г. 

13. Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост /ДГ 
„Ивайло“/, Вх. № 2265/15.06.2018 г. 

14. Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост /ДГ 
„Евгения Кисимова“/, Вх. № 2268/15.06.2018 г. 

15. Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост /ДГ 
„Ален мак“/, Вх. № 2269/15.06.2018 г. 

16. Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост /ДГ 
„Първи юни“/, Вх. № 2270/15.06.2018 г. 



Протокол № 43  от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 28.06.2018 год 
 
 

2 
 

17. Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост /ДГ 
„Соня“/, Вх. № 2271/15.06.2018 г. 

18. Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост /ОУ 
„Бачо Киро“/, Вх. № 2266/15.06.2018 г. 

19. Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост /ОУ 
„Емилиян Станев“/, Вх. № 2267/15.06.2018 г. 

20. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, гр. Дебелец, 
Вх. № 2263/15.06.2018 г. 

21. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико 
Търново, Вх. № 2264/15.06.2018 г. 

22. Отмяна на Решение № 1013/29.03.2018 г. на Великотърновски общински съвет, 
Вх. № 2260/15.06.2018 г. 

23. Допълване на Решение № 1051/26.04.2018 г. на Великотърновски общински съвет 
за одобряване на задание по чл. 125 от ЗУТ и за даване на разрешение за изработване на проект 
за ЧИ на ОУП, с. Вонеща вода, Вх. № 2243/12.06.2018 г. 

24. Допълване на Решение № 1106/31.05.2018 г. на Великотърновски общински съвет 
относно одобряване на проект за ЧИ на ПУП, с. Беляковец, Вх. № 2258/15.06.2018 г. 

25. Поправка на ЯФГ в Решение № 825/28.09.2017 г. на Великотърновски общински 
съвет за одобряване на задание по чл. 125 от ЗУТ и за даване на разрешение за изработване на 
проект за ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 2256/15.06.2018 г. 

26. Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на проект за ПУП, 
с. Шемшево, Вх. № 2229/01.06.2018 г. 

27. Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за ЧИ на 
ОУП, гр. Дебелец, Вх. № 2251/14.06.2018 г. 

28. Одобряване на Проект за ЧИ на ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 
2259/15.06.2018г. 

29. Одобряване на техническо задание по чл. 125 от ЗУТ и даване разрешение за 
изработване на Проект за ЧИ на действащ ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 2272/15.06.2018 г. 

 
Има постъпило заявление за изказване на гражданин. 
Преди да преминем към дневния ред, на основание чл. 93, ал.1 от Правилника, давам 

думата за изказване на Делян Павлинов Генчев. 
Г-н ДЕЛЯН ГЕНЧЕВ: Дами и господа общински съветници, знаете прекрасно темата, 

по която напоследък се явявам пред Вас. 
Днес ще бъда кратък. Предния път Ви запознах с дело, което е спечелено срещу РЗИ. 

Преди две седмици е спечелено и на втора инстанция. 
Днес желаех да Ви запозная с друго дело, но тъй като то в момента е висящо, си 

запазвам правото да се изкажа пред Вас на едно друго такова събрание. 
Благодаря Ви!  
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Преминаваме към дневния ред. Давам думата за 

изказвания по дневния ред.  
Изказвания няма.  
Поставям на гласуване  дневния ред.  
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници. 
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Дневният ред се приема с 23 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

ДНЕВЕН РЕД: 
 

1. Питане от група общински съветници от БСП във Великотърновски общински 
съвет, Вх. № 2247/13.06.2018 г. 

2. Питане от Стоян Витанов – общински съветник, Вх. № 2248/13.06.2018 г. 
3. График на заседанията на Великотърновски общински съвет за II-ро полугодие на 

2018 г., Вх. № 2253/15.06.2018 г. 
4. Информация за дейността на търговските дружества през 2017 г., в които Община 

Велико Търново е съдружник и акционер, Вх. № 2244/12.06.2018 г. 
5. Свикано редовно годишно събрание на акционерите на „Общинска банка“ АД, гр. 

София, Вх. № 2225/30.05.2018 г. 
6. Покана от Управителя на „Пазари-Велико Търново“ ООД за свикване на редовно 

Общо събрание на съдружниците на „Пазари – Велико Търново“ ООД, Вх. № 2236/06.06.2018 г. 
7. Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 31.05.2018 г. на 

Община Велико Търново, Вх. № 2250/14.06.2018 г. 
8. Подписване на Запис на заповед за осигуряване на безвъзмездна финансова 

помощ по проект „Развитие на модерна образователна инфраструктура в гр. Велико Търново“, 
Вх. № 2273/18.06.2018 г. 

9. Промяна на общинската транспортна схема в частта и основни градски линии, 
Вх. № 2257/15.06.2018 г. 

10. Намаляване на началната цена и определяне метод на приватизация за продажба 
на общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, с. Никюп, Вх. № 
2275/20.06.2018 г. 

11. Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Шемшево, 
Вх. № 2261/15.06.2018 г. 

12. Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, гр. Велико 
Търново, Вх. № 2262/15.06.2018 г. 

13. Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост /ДГ 
„Ивайло“/, Вх. № 2265/15.06.2018 г. 

14. Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост /ДГ 
„Евгения Кисимова“/, Вх. № 2268/15.06.2018 г. 

15. Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост /ДГ 
„Ален мак“/, Вх. № 2269/15.06.2018 г. 

16. Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост /ДГ 
„Първи юни“/, Вх. № 2270/15.06.2018 г. 

17. Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост /ДГ 
„Соня“/, Вх. № 2271/15.06.2018 г. 

18. Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост /ОУ 
„Бачо Киро“/, Вх. № 2266/15.06.2018 г. 

19. Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост /ОУ 
„Емилиян Станев“/, Вх. № 2267/15.06.2018 г. 

20. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, гр. Дебелец, 
Вх. № 2263/15.06.2018 г. 
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21. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико 
Търново, Вх. № 2264/15.06.2018 г. 

22. Отмяна на Решение № 1013/29.03.2018 г. на Великотърновски общински съвет, 
Вх. № 2260/15.06.2018 г. 

23. Допълване на Решение № 1051/26.04.2018 г. на Великотърновски общински съвет 
за одобряване на задание по чл. 125 от ЗУТ и за даване на разрешение за изработване на проект 
за ЧИ на ОУП, с. Вонеща вода, Вх. № 2243/12.06.2018 г. 

24. Допълване на Решение № 1106/31.05.2018 г. на Великотърновски общински съвет 
относно одобряване на проект за ЧИ на ПУП, с. Беляковец, Вх. № 2258/15.06.2018 г. 

25. Поправка на ЯФГ в Решение № 825/28.09.2017 г. на Великотърновски общински 
съвет за одобряване на задание по чл. 125 от ЗУТ и за даване на разрешение за изработване на 
проект за ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 2256/15.06.2018 г. 

26. Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на проект за ПУП, 
с. Шемшево, Вх. № 2229/01.06.2018 г. 

27. Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за ЧИ на 
ОУП, гр. Дебелец, Вх. № 2251/14.06.2018 г. 

28. Одобряване на Проект за ЧИ на ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 
2259/15.06.2018г. 

29. Одобряване на техническо задание по чл. 125 от ЗУТ и даване разрешение за 
изработване на Проект за ЧИ на действащ ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 2272/15.06.2018 г. 

 
 

ПО ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от група общински съветници от БСП във 
Великотърновски общински съвет, Вх. № 2247/13.06.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от група общински съветници от БСП във 
Великотърновския общински съвет, Вх. № 2247 от 13.06.2018 г.  

Г-н Тюфекчиев, заповядайте да прочетете питането си! 
Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Питане от Групата общински съветници от БСП във 

Великотърновския общински съвет относно „Допускане нерегламентирани сметища на 
територията на Община Велико Търново”.  

Уважаеми г-н Панов, в отчета за изпълнение Програма за управление 2015-2019 г. за 
2017 г. изброявате 25 дейности с конкретни числови показатели за всяка от тях. Някои са 
впечатляващи. Например: „Почистени са 73 нерегламентирани сметища на територията на 
общината”. За сравнение: през 2016 г. не е имало нито едно такова, видно от отчета Ви за 
годината. Очевидно в Община Велико Търново една година се трупат нерегламентирани 
сметища, на следващата се прави опит да се чистят. По силата на тази цикличност 2018 
г.отново ще е година на натрупване, за което граждани от населените места отправят сигнали 
до нас с надеждата за съдействие, Вие, като компетентен орган по смисъла на Закона за 
опазване на околната среда, чл.10, ал. 1, т. 6 и чл. 15,ал. 1 т, 3, да си изпълните задълженията.  

Фрапиращ е случаят в най-голямото село в общината - Ресен. На фона на китния център 
и изровените периферни улици, в западната част на селото десетки декари са заринати с битови 
отпадъци. При това, в опасна близост до река Негованка и на 300 м. по права линия от дома на 
кмета госпожа Колева. Освен смрад се разнася и дим от локални огнища запалени боклуци. Но 
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това е само част от безобразната и същевременно тревожна картина. В съседство по селски път 
и в самите ниви са изхвърлени в продължение на повече от километър монолитни блокове 
строителни отпадъци. Декари в същата зона са засипани с кубици тънка дървесина от гола сеч 
на тополи.  

В заключение: според местни жители сметището се разраства от години.  
Въпросите ни към Вас са:  
1. Информиран ли сте от кмета на село Ресен за описания проблем и ако да, на какво се 

дължи бездействието Ви досега?  
2. Предприела ли е госпожа Колева мерки на местна почва за установяване на 

нарушителите съвместно с компетентните органи и ако да, какви са те?  
3. С какви средства са почистени нерегламентираните сметища през 2017 г. и на колко 

възлизат похарчените публични ресурси?  
4. При издадени 52 наказателни постановления през 2017 г. на колко възлизат приходите 

от тяхната реализация, в това число и наложените глоби?  
5. Какви конкретни мерки ще предприемете за решаване описания екологичен проблем 

на село Ресен и в какви срокове? 
Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ – кмет на община Велико Търново: Ежегодно Общинската 

администрация организира почистването на нерегламентираните сметища на територията на 
общината. Планирането на дейността се извършва след направени заявки от кметовете и 
кметските наместници на населените места, получени предписания от РИОСВ  - В. Търново, по 
сигнали на граждани и др. 

Твърдението, че почистването се извършва през година, не отговаря на истината, като 
през 2016 г. са били ликвидирани 37 броя незаконни сметища. Справка - Отчета за изпълнение 
на Програмата за опазване на околната среда на територията на Община В. Търново за 2016 г, 
страница 6. 

Конкретно за визираната ситуацията в с. Ресен Ви уведомявам, че през 2017 г. на г-жа Колева е 
осигурена почистваща техника, като машините са работили на 6, 7 и 8 ноември, а стойността на 
извършената дейност е 3283,83 лв. 

За 2018 г. до настоящия момент от кметство с. Ресен не е подадена заявка за почистване на 
замърсени терени, но при необходимост общината има готовност да изпрати необходимия технически 
ресурс. 

На територията на с. Ресен има поставени предупредителни табели (които лично аз съм виждал), 
забраняващи нерегламентираното изхвърляне на отпадъци, но по информация от г-жа Колева (тя е тук, в 
залата), досега няма установени извършители. Съгласно разпоредбите на Наредбата за опазване на 
околната среда на територията на Община В. Търново, контролът върху компонентите на околната среда 
и факторите, които им въздействат, се осъществява от кмета на населеното място. Контролът е текущ, 
превантивен и последващ, като при установяване на нарушения, кметът на населеното място, на чиято 
територия е извършено нарушението, съставя актове за установяване на административно нарушение.  

През 2017 г. на територията на общината и около гр. В. Търново са били почистени 73 бр. 
замърсени терени, като за това в План-сметката за били предвидени близо 60 000 лв.  



Протокол № 43  от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 28.06.2018 год 
 
 

6 
 

През същата година размерът на наложени глоби и имуществени санкции е бил 8470 лв. Искам 
само да Ви помоля: когато имате конкретни питания към кметовете, Вие можете да ги задавате директно 
на тях, а не на мен, за да не става дълга кореспонденцията, тъй като всеки кмет на населено място, който е 
мажоритарно избран, отговаря за тези нерегламентирани сметища и за всичко онова, което се случва на 
територията на населеното място.  

Искам да благодаря и да поздравя кмета на с. Ново село – Христо Христов, който единствен от 
36-те населени места има съставени актове!  

Така че, уважаеми кметове на населените места, бъдете по-строги, правете актовете, изисквайте 
от Вашите съграждани на населените места да си изхвърлят отпадъците на регламентираните места, а 
нерегламентираните сметища, които се създават, има си начин, по който да действате, да подадете 
сигнал, след като Вие го видите намясто.   

Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Уважаеми г-н Кмете, да Ви кажа честно, не съм 
удовлетворен от отговора. Нито получихме информация  кога и в какъв срок ще бъдат 
разчистени тези две сметища - едното за битови отпадъци, което е трупано години наред, а за 
строителните отпадъци - от тази есен. Жалко е, че такъв голям обществен ресурс изтича, а Вие 
не отговорихте колко струва почистването на нерегламентираните сметища. Казахте за 
актовете, колко са парите - нищожна сума, но не получихме информация, колко сме дали за 
почистване на нерегламентираните сметища.  

Докато не започнат санкции и глоби, сметищата ще продължават да набъбват и да се 
увеличават. На практика Вие видяхте на една от снимките, какво се получава. Отсичане на едно 
дърво, вземане на дървото и оставяне на мястото на дървото на строителен отпадък. Това ли 
правим в общината?  

Не съм съгласен с Вас, че Вие не трябва да знаете какво се случва на територията и 
трябва да питаме кметовете. И по закон, и по съвест Вие сте кмет на общината и трябва да 
знаете във всяко едно населено място, какво се получава. И ако кметовете не Ви информират 
къде какво се случва, за да се предприемат мерки, значи липсва някаква координация и 
комуникация, за съжаление. Така че, моля Ви се, постарайте се, във всяко едно населено място 
да видите за какво става въпрос и да спрем изтичането на обществен ресурс в нещата, които 
самите ние трябва да пазим и да стопанисваме.  

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Присъединявам се към това, което каза г-н Тюфекчиев и бих 
допълнил следното: г-н Кмете, Вие по закон отговаряте; там са написани двата члена. Добре 
прехвърляте към кметовете на населените места с апели, ама с апели не става. Да, те са 
мажоритарно избрани, но това е въпрос на координация, това е въпрос на възлагане, това е 
въпрос на политика. Ако политиката е: „Дайте да зацапаме, пък след това да бършем!”, ясно е, 
че е такава.  

Имате тук хора, не зная дали са достатъчно, или не; имате хора със сключени 
граждански договори в областта на екологията, които ходят и проверяват.  

Вие казахте две-три цифри, макар че трябваше да кажете поне 20. Забелязвам, че сме 
похарчили три хиляди и нещо само за едно сметище, а сме направили актове за 8000 лв., които 
вероятно ще отпаднат. Последната цифра, която се върти в главата ми за 2015 г. е, че сме 
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събрали 3500 лв. А колко сме похарчили? За това пита и г-н Тюфекчиев: колко общо сме 
похарчили? Вие не казвате. Защо? Вероятно имате какво да криете.  

И друго: уважаеми колеги, обръщам се и към Вас, виждам един страх у хората. Хората, 
които ни сигнализираха, казват: „Да не би случайно да споменете имената ни!”. 

 
ПО ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от Стоян Витанов – общински съветник, Вх. № 
2248/13.06.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от Стоян Витанов – общински съветник, Вх. 
№ 2248 от 13.06.2018 г.  

Г-н Витанов,  заповядайте да прочетете питането си. 
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Решил съм на всяка сесия да казвам по една добра и недобра 

новина за квартала, в който живея.   
Г-н Панов, добрата новина е, че в „Зона Б”, сложиха единствената пешеходна пътека. 

Браво! Лошата новина е, че тази пешеходна пътека се изтри.  
Поздравления за тези нови бордове, които вероятно са сложени по Ваше разпореждане 

на онази голяма стена, където кой каквото свари лепи. Вероятно наближават избори, сигурно 
това е причината да направите това. Браво! Но когато говорим за сметосъбиране и за чистота, 
Вие казахте за едни естакади като връзка между кв. „Бузлуджа” и „Практикер”, ама там е само 
кал, станало е като селско шосе. Сложете там две-три жалончета, да не минават хората оттам, 
хлъзгат се колите, завой е там, има опасности.  

Питането е относно: „Проект за частично изменение на ПУП- План за регулация и план 
за застрояване за УПИ IV от кв. 341 по плана на град Велико Търново”. 

Уважаеми г-н Панов, преди да премина по същество към въпросите от настоящото питане, ще Ви 
припомня кратка ретроспекция по казуса. 

На 05.06.2009 г. със Заповед РД-22-755 Кметът на Община Велко Търново одобрява Частично 
изменение на ПУП, който до този момент е бил  „за търговия, услуги и офиси" и искането е да се 
преобразува „ за обществено и жилищно строителство" в кв. 341 по плана на град Велико Търново. 

Заинтересовани лица обжалват цитираната заповед в Административен съд Велико Търново. 
Засега ще спестя подробности, мотиви и аргументи по съдебното производство, но на тяхна база 
Административния съд отменя заповедта на Кмета като незаконосъобразна, връща делото като преписка 
на Кмета на Община Велико Търново за издаване на нов законосъобразен акт. Решението е от 19.01.2010 
г., окончателно е и не подлежи на обжалване.  

Осем години по-късно, през месец април 2018 г., отново е внесен проект за частично изменение 
на ПУП за регулация и за застрояване на УПИ IV от същия квартал и отново от за „търговия, услуги и 
офиси" да се  преотреди за „жилищно строителство и обществено обслужване”. 

В законоустановения срок с вх. № 95-НН-2366-1 от 26.04.2018 г. в Общината е внесено 
възражение от 32 заинтересовани лица, включително от госпожа Петя Стефанова Петкова – собственик 
на гараж № 1 в кв. 341, срещу предлагания проект. С писмо вх. № 2173 от 16.05.2018 г. е сезиран и 
Председателят на Общинския съвет – господин Венцислав Спирдонов, с молба за съдействие и контрол 
по изправяне на явна фактическа грешка. Той вместо да го даде на Комисията, го дава пак на Вас. Би 
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трябвало по някакъв начин той да отговори. 
Мотивите за възражението са изложени на две страници в рамките на девет точки. Според мен 

всеки един от тях съществен, но няма да ги изброявам поради липса на време, още повече Вие сте 
детайлно запознат с тях. И все пак един си струва да се спомене – с предвидената регулация се отнема две 
трети от гараж № 1 – съществуващ с всички необходими и устойчиви институционални актове. 

В рамките на едномесечното ми проучване по този казус проведох редица разговори с двете 
заинтересовани страни, включително и с Вас. В тях бяха споделени интересни факти, тези и 
предположения, но професионалната и политическата хигиена не ми позволяват да ги коментирам. 
Засега. 

Тъй като вече два месеца нито Вие, нито Председателят на Великотърновския общински съвет 
отговаряте на заявените възражения, задавам въпросите към настоящото питане: 

1. Кога е одобрен и влязъл в сила ПУП – План за регулация за УПИ IV - „ за търговия, услуги и 
офиси" (т.е., този, който е бил от преди 2009 г.) от кв. 341 в ЖК "Бузлуджа" по плана на град Велико 
Търново и с каква квадратура е имотът? 

2. По какъв начин е възмездена Община Велико Търново от приобретателя на имота - покупка, 
замяна или друг? 

3. Законен ли е гараж № 1 в кв. 341?  
4. Законно ли е застроен (завзет) тротоарът към ул. „Христо Донев" от сега съществуващия обект 

в УПИ IV по цялото му протежение? 
Колеги, там има един тротоар, който върви по ул. „Христо Донев”, появява се това заведение, 

тротоарът спира, минаваш на улицата и след това пак на тротоара. 
5. Ще издадете ли заповед за одобряване частично изменение на ПУП – План за регулация и План 

за застрояване в кв. 341, ако проектът бъде приет в сегашния си вид от Експертния съвет по устройство 
на територията в Община Велико Търново? 

Очаквам Вашия писмен отговор и устния му вариант! С уважение към Вас! 
Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Във връзка с постъпило писмо с входящ № 09-00-507 от 15.06.2018 г. 
По точка 1: Проект за Частично изменение на ПУП, като същия предвижда образуване на УПИ 

IV „за търговия, услуги и офиси”, нова застройка на един и два етажа със свободно застрояване от кв. 341 
по плана на гр. Велико Търново. Проектът е одобрен на 30.10.200 г. със Заповед РД 22-1040 от 30.10.2000 
г., на Кмета на Община Велико Търново. Съгласно проекта новообразуваният урегулиран поземлен имот 
е с площ 300 кв.м. 

Община Велико Търново е възмездена от преобретателя на имота чрез покупка. 
По точка 3. Община Велико Търново с Договор за отстъпено право на строеж върху общинска 

земя от 17.03.1997 г. отстъпва възмездно право на строеж за построяване на гараж № 1 върху общинска 
земя със застроена площ 20,50 кв.м. (когато Вие може би сте били заместник-кмет, г-н Витанов); Одобрен 
е инвестиционен проект на 18.12.1996 г. от Главния архитект на Община Велико Търново и е издадено 
Разрешение за строеж № 117 от 02.04.1997 г. за СМР на гаражна група;  Протокол за строителна линия и 
ниво № 48 от 02.04.1997 г. и издадено Разрешение за ползване № 604 от 03.09.1999 г. от Регионална 
дирекция за национален строителен контрол - гр. Велико Търново. 

Във връзка с питането, дали законно е застроен (завзет) тротоарът към ул. „Христо Донев” от 
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съществуващия обект УПИ ІV, ще бъде извършена проверка и след като ми докладват, ще Ви уведомя 
лично, както и предния път говорих с Вас по телефона.  

По точка 5. Разработката е разгледана на заседание на Експертния съвет по устройство на 
територията на 30.05.2018 г., като с решение № 3, Протокол № 5 от 30.05.2018 г. се отлага разглеждането 
на проекта до решаване на спора за материално право пред Гражданския съд.  

Тук искам само да вмъкна (и на Вас Ви го обясних), групата от 12 гаража има несъответствие в 
размерите на гараж № 1 и гараж № 6, на базата на което последният гараж е влязъл в частния парцел, 
който е продаден от община Велико Търново.   Така че, след като се уреди този спор, тогава мога да Ви 
кажа какво ще се случи там. Но случаят от 1996 г. започва с гаражите, след това - продажбата на парцела 
и т.н.  

За хигиена няма какво да говорим, тъй като аз Ви казах някои факти, от които аз също бях изумен, 
от някои от собствениците, които са говорили с другите собственици, но това е въпрос на доказване от 
други инстанции. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Г-н Панов, не се чувствайте заподозрян; когато говоря за 
хигиена, не визирам Вас, визирам други. 

Не съм удовлетворен, защото не чух: Законен ли е гараж № 1? Гаражът си имат всичко, 
при това сега ще бъде регистриран в Кадастъра и нормалният отговор би трябвало да бъде: 
„Законен е”. Вие мълчите по тази тема и не знам защо. И Ви моля в рамките на правото, което 
имате, да отговорите; още веднъж задавам този въпрос! 

Второ, вие говорите за съдебно решение. Съдебно решение има преди осем години и то 
не подлежи на обжалване. Вкарва се абсолютно същият проект.  

След това: уникално е да мине линията на две трети от гаража. Ако има някой законен 
гараж там, това е гараж № 1, защото оттам се дава строителната линия, той е № 1. При това 
това е с обезщетение - обезщетени са там с апартаменти или каквото е преди 20 години, така че 
за мен и за хората всичко е законно.  

Но как може да бъде решен този проблем? Единият проблем е гаражът. И тук вече 
общината е направила грешка. Кажете го! Защото когато е слагана линията, този гараж не е бил 
отразен и хората затова са се обърнали към Вас, г-н Спирдонов – да се поправи явна 
фактическа грешка. И вземете и я поправете! И недейте така, едва ли не императивно: „Ще 
отиде в съда! Съдът ще реши”. Какво ще реши съдът? Аз Ви питам: Вие ще подпишете ли този 
акт? Тъй както Ви чувам: „Ще отиде в съда!”, значи ще го подпишете. А дали ще отиде в съда и 
защо ще отиде в съда, аз не зная откъде Вие знаете. Аз не знам. 

И тук единият проблем е гаражът. Това е експорприация; по една или друга причина. 
Кой е виновен, не знам, Вие трябва да кажете. Вторият проблем обаче е строителството. Той 
може би ще отиде в съда; аз не знам; защото веднъж е отишъл. И ако общината е забъркана в 
една каша (Вие казвате – с последния гараж, който е влязъл в частен имот), с първия гараж, на 
който са му отрязани две трети, на бъдещото строителство, което вероятно ще бъде обжалвано, 
съберете ги или каквото решите да направите властово, за да могат хората да си решат 
проблема – както едните, които възнамеряват да строят - ако това е законно, да го направят; 
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така и другите, които са ощетени, най–малкото с гаража, а вероятно и с други неща във връзка 
със строителството, те също да бъдат удовлетворени.  

От отговора аз не чух най-важното. Първо: ще одобрите ли този проект, който очевадно 
е несъстоятелен, режейки  от чужда собственост. И второ: законен ли е този гараж?  

Съжалявам, неудовлетворен съм тотално от Вашия отговор. 
 

ПО ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: График на заседанията на Великотърновски общински 
съвет за II-ро полугодие на 2018 г., Вх. № 2253/15.06.2018 г.  

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: График на заседанията на Великотърновския 
общински съвет за второто полугодие на 2018 г., Вх. № 2253 от 15.06.2018 г.  

ПК по НПУОР, ПК по ОНК, ПК по ЗСД, ПК по ПГОБК, ПК по ОС, ПК по ЗГООС, ПК 
по СТДМ, ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат предложението. 

ПК по УТТП приема предложението, като предлага да се добави като точка 3 от дневния 
ред на заседанието на Великотърновския общински съвет на 30.08.2018 г. „Информация 
относно състоянието на инфраструктурата около училищата и детските градини на територията 
на община Велико Търново”.  

Давам думата за изказвания по предложението. 
Г-жа ВАЛЕРИЯ-ТЕРЕЗА ДОНЧЕВА: Имаме няколко предложения за добавяне на 

точки към графика до края на 2018 г. за заседанията на Великотърновския общински съвет.  
Първото предложение току-що беше изчетено от г-н Председателя – то е да бъде 

добавена нова точка 3 относно готовността за новата учебна година, което е прието от ПК по 
УТТП.  

Имаме още няколко предложения. За сесията през месец септември като точка 2: 
„Информация за състоянието и капацитета на гробищните паркове на територията на община 
Велико Търново”. 

За месец октомври: към така предложената точка 2 да се добави: „постигнатите 
резултати и финансовите разходи”. Да се добави нова точка 4: „Информация относно дейността 
на община Велико Търново по ликвидиране на нерегламентираните сметища”, което е доста 
актуално предвид и питанията, които имахме на днешната сесия.  

За месец декември, като точка 3: „План-сметка за такса „Битови отпадъци”, приходи и 
разходи за 2019 г.”. 

Насреща сме и за допълнения по тези точки. 
Г-н НЕЙКО ГЕНЧЕВ: Искам да взема отношение само по първото предложение. Аз не 

съм от тази комисия и не знаех за него. 
Според мен то няма особен смисъл в августовската сесия. Ако, уважаеми колеги от БСП, 

се поразходите по коридорите на общината и поговорите с хората, които се занимават с това, 
ще се информирате в рамките само на една минута, че точно по това време текат процедури. 
Тези хора си вършат много отговорно работата по отношение на училищата.  

Тези процедури са: директорите изпращат в общината писма със своите препоръки и 
изисквания за нещата, които смятат, че трябва да се променят около училищата. От своя страна 
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и полицията дава своите предписания, които общината своевременно изпълнява. През август 
месец ние няма да се ориентираме изобщо какво става. 

Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Г-н Генчев, нека внесем малко яснота, тъй като това е мое 
предложение в комисията по УТТП. Става въпрос за готовността на Общинската 
администрация за инфраструктурата около училищата, детските градини и детските ясли, 
защото, на практика, миналата година на 15 септември, точно навръх първия учебен ден, точно 
пред „Патриарх Евтимий” когато са над 1000 човека само ученици и не зная колко родители, 
точно тогава (даже и без да боядисват пешеходната пътека, на 15 септември трафикът беше 
ужасен) но явно решиха, че точно на 15 септември, точно в 12 часа трябва да се боядисва 
пешеходната пътека. Не може по този начин! 

Цяло лято Общинската администрация нека да си подготви нещата. И кога, ако не на 30 
август, да получим информация за тези неща – пред всяко училище направена ли е 
пешеходната пътека, сложени ли са знаците, направено ли е осветлението. Всичко останало, 
което е от компетенцията на директорите на учебните заведения съответно те си следят нещата 
– ремонти, класни стаи и т.н. Това са две различни неща. Т.е., ние, като Общински съвет, като 
стопани на пътя, на уличното платно и инфраструктурата да си поддържаме нещата, както 
трябва; там, където ходят нашите деца. Т.е., да се стегнат, да се вземат в ръце, а не да правят 
ремонтите, когато е почнала учебната година. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания? 
Няма. 
Преминаваме към гласуванията. 
Първо, предложението на ПК по УТТП: да се добави като точка 3 от дневния ред на 

заседанието на Великотърновския общински съвет на 30.08.2018 г. „Информация относно 
състоянието на инфраструктурата около училищата и детските градини на територията на 
община Велико Търново”. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници. 
Предложението се приема с 15 „за”, 2 „против”, 11 „въздържал се”. 
Г-н РОСЕН ИВАНОВ (отрицателен вот): Гласувах против промяната в така 

направеното предложение, защото според мен това е опит за пренаписване на Правилника на 
Общинския съвет. Чл. 21, т. 1 от нашия Правилник казва: „Председателският съвет изготвя 
график на заседанията на Общинския съвет за съответното полугодие. Точка 2 казва: 
„Председателският съвет изготвя проект за дневен ред за съответните заседания”.  

Когато погледнем в Тълковния речник, виждаме, че „график” е план, разписание, 
разпределени по дни, часове или срокове. Когато погледнем в Уикипедия или друг подобен 
източник, който дава терминологичния смисъл на всяка една дума като понятие, там пише, че 
графикът е средство за планиране, което представлява списък със задачи, събития или действия 
и очакваното време, в което те ще се състоят. 

Една моя много устойчива теза през годините, която аз съм защитавал винаги, е, че 
графикът по точка 1 от чл. 21 представлява списък с дати, на които се провеждат заседанията 



Протокол № 43  от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 28.06.2018 год 
 
 

12 
 

на Общинския съвет. Всичко останало може да бъде направено като инициативи на комисии, на 
общински съветници и евентуално влиза в точка 2 – т.е., проекта за дневен ред. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Преминаваме към следващото гласуване на 
предложение: в дневния ред на сесията през месец септември да се добави като точка 2 
„Информация за състоянието и капацитета на гробищните паркове на територията на община 
Велико Търново”. 

Моля, гласувайте! 
Резултат от гласуването: 12 „за”, 3 „против”, 15 „въздържал се”. Предложението не се 

приема. 
Следващото предложение: в дневния ред на сесията през месец октомври 2018 г. като 

точка 4 да се добави: „Информация относно дейността на община Велико Търново по 
ликвидиране на нерегламентираните сметища.  

С резултат 12 „за”, „против” няма, 16 „въздържал се” предложението не се приема. 
Гласуваме предложението в дневния ред на сесията през месец декември 2018 г. да се 

добави като точка 3 „План-сметка за такса „Битови отпадъци”, приходи и разходи за 2019 г.”. 
Резултат от гласуването: 9 „за”, 1 „против”, 19 „въздържал се”. Предложението не се 

приема.  
И последната промяна: в дневния ред на сесията през месец октомври 2018 г. като точка 

2 да се добави: „постигнатите резултати и финансовите разходи”.  
С резултат 10 „за”, 2„против”, 18 „въздържал се” предложението не се приема. 
Поставям на гласуване основното предложение.  
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници. 
Предложението се приема с 23 „за”, 4 „против”, 1 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 1109 
 
 
На основание чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА и чл. 21, ал. 1, т.1 от Правилника за организацията 

и дейността на Великотърновския общински съвет и на неговите комисии и за 
взаимодействието му с общинската администрация, Великотърновски общински съвет приема  

 
График на заседанията през ІI-рото полугодие на 2018 г.: 
  

Заседание 26.07.2018 г. Основни точки от дневния ред 
1. Отчет за дейността на Великотърновски общински съвет и неговите комисии за I –во 

полугодие на 2018 г. – съгласно чл. 27, ал. 6 от ЗМСМА; 
2. Отчет за изпълнение на решенията на Великотърновски общински съвет за I –во 

полугодие на 2018 г. и всички неснети от отчет решения; 
3. Утвърждаване натуралните показатели на училищната мрежа на Община Велико 

Търново 2018/2019 г.; 
4. Отчет за текущо изпълнение на общински проекти финансирани със средства от ЕС и 

ДБ; 
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Заседание 30.08.2018 г. Основни точки от дневния ред 
1.  Информация и анализ за касовото изпълнение на бюджета на Община В. Търново за 

І-во шестмесечие на 2018 г.; 
2. Отчет за изпълнение на Инвестиционната програма за І-во шестмесечие на 2018 г.; 
3. Информация относно състоянието на инфраструктурата около училищата и детските 

градини на територията на община Велико Търново; 
 

Заседание 27.09.2018 г. Основни точки от дневния ред 
1. Информация за дейността на общинските търговски дружества за І-во полугодие 

на 2018 г.; 
 

Заседание 25.10.2018 г. Основни точки от дневния ред 
1. Информация за дейността на общинската администрация по зимната подготовка 

2018/2019 г.; 
2.  Информация за международните връзки и програми на Община Велико Търново; 
3. Отчет за текущо изпълнение на общински проекти финансирани със средства от ЕС и 

ДБ; 
 

Заседание 29.11.2018 г. Основни точки от дневния ред 
1.Информация и анализ за касовото изпълнение на бюджета на Община В. Търново за 

деветмесечие на 2018 г.; 
2.Отчет за изпълнение на Инвестиционната програма за  деветмесечие на 2018 г.; 
3.Информация за дейността на общинските търговски дружества за деветмесечие на 

2018 г.; 
 

Заседание 20.12.2018 г. Основни точки от дневния ред  
1. Приемане на график за I –во полугодие на 2019 г.; 
2. Приемане годишен план за ползване на дървесина от общински горски фонд и 

начина на ползването й; 
 
Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ (отрицателен вот): Отново приехме един график, който 

няма никакво съдържание. Остава една година до края на мандата на този Общински съвет. 
Каква е политиката на нашия Общински съвет? С какво се занимава Общинският съвет на 
великотърновци? Погледнете графика, без значение за кое полугодие е; дали за първото 
полугодие, дали за второто, дали за миналата година, или за по-миналата година. Едно и също; 
копи-пейст. Два пъти промяна на бюджета, два пъти промяна на Инвестиционната програма; 
отчета на проектите, финансирани с държавни и европейски средства и приемане на график за 
полугодието за следващите заседания на Общинския съвет.  

И какво прави община Велико Търново? Каква политика планира? Какви проблеми 
решава, г-н заместник-председател Иванов? Не съм съгласен изцяло с Вас. Приехте си 
правилника, който да Ви обслужва номерата и изцяло си го обслужвате,но не и в интерес на 
гражданите, а в интерес на управляващото мнозинство.  

Преди малко колежката Недева каза: „План-сметката е по закон”. Той и бюджетът е по 
закон, г-жо Недева. Дайте да махнем и приемане на бюджета, и приемане на отчета и да 
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сложим една празна нула. Общинският съвет да приема само график за полугодието без 
съдържание, без дневен ред, без нищо. Явно това е удобно. Явно това е подходящо и всичко да 
се решава в последния момент, на парче и не в интерес на гражданите, а в интерес на някой 
друг.  

Ето, заради това ние не гласувахме този график за полугодието за следващите шест 
месеца. Няма визия, няма политика, няма мислене за бъдещето. 

 
ПО ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Информация за дейността на търговските 
дружества през 2017 г., в които Община Велико Търново е съдружник и акционер, Вх. № 
2244/12.06.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Информация за дейността на търговските дружества 
през 2017 г., в които Община Велико Търново е съдружник и акционер, Вх. № 2244 от 
12.06.2018 г.  

ПК по ЗСД, ПК по СТДМ, ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат информацията.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Поставям на гласуване предложението. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници. 
Предложението се приема с 24 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 

 
РЕШЕНИЕ № 1110 

 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет приема за 

сведение информацията за резултатите от дейността на Търговските дружества за 2017 г. в 
които Община  Велико Търново е съдружник и акционер. 

 
 

ПО ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Свикано редовно годишно събрание на акционерите на 
„Общинска банка“ АД, гр. София, Вх. № 2225/30.05.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Свикване на редовно годишно събрание на 
акционерите на „Общинска банка“ АД, гр. София, Вх. № 2225 от 30.05.2018 г.  

ПКпо БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше поставено на поименно гласуване: 
Валентин Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: 

За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков 
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Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка 
Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, 
Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, 
Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: 
За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, 
Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: 
Въздържал се, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 1111 
 

1.  На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, във връзка чл.221,т.4,т.6,т.7 и т.10 и чл.226 
от Търговския закон, чл. 2, чл. 12, ал.1 и чл. 37 от Наредбата за управление и упражняване 
правата на собственост върху общинската част от капитала на търговските дружества, 
Великотърновски Общински съвет възлага на представителя на Община Велико Търново в 
редовното годишно Общо събрание на акционерите на  „Общинска банка” АД, гр.София, ЕИК 
121086224 на 29.06.2018г.  и го упълномощава да гласува съобразно дневния ред, както следва: 

 
По т.1 от дневния ред - да се гласува „за”; 
По т.2 от дневния ред - да се гласува „за”; 
По т.3 от дневния ред - да се гласува „за”; 
По т.4 от дневния ред - да се гласува „за”; 
По т.5 от дневния ред - да се гласува „за”; 
По т.6 от дневния ред - да се гласува „за”; 
По т.7 от дневния ред - да се гласува „за”; 
По т.8 от дневния ред - да се гласува „за”; 
По т.9 от дневния ред - да се гласува „за”; 
По т.10 от дневния ред - да се гласува „за”; 
По т.11 от дневния ред - да се гласува „за”; 
По т.12 от дневния ред - да се гласува „за” и 
По т.13 от дневния ред - да се гласува „за”. 
 
2. На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, във връзка чл. 226 от ТЗ, чл. 2, чл. 12, ал.1, 

чл. 36 от Наредба за управление и упражняване правата на собственост  върху общинската част 
от капитала на търговските дружества, Великотърновски Общински съвет определя за 
представител на Община Велико Търново в редовно годишно Общо събрание на акционерите 
на „Общинска банка” АД, гр. София, ЕИК 121086224 на 29.06.2018 г., СНЕЖАНА ДАНЕВА–
ИВАНОВА, ЕГН, л.к.№, издадена на. от МВР гр. Вeлико Търново, Заместник кмет „Финанси” 
на Община Велико Търново. 

3. На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, във връзка чл. 2 и чл. 37 от Наредба за 
управление и упражняване правата на собственост  върху общинската част от капитала на 
търговските дружества, Великотърновски Общински съвет възлага на представителя на 
Община Велико Търново да подготви доклад и внесе информация за взетите решения по всички 
точки от дневния ред в срок от 3 дни от провеждане на редовно годишно  Общо събрание на 
акционерите на  „Общинска банка” АД.  
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ПО ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Покана от Управителя на „Пазари-Велико Търново“ 
ООД за свикване на редовно Общо събрание на съдружниците на „Пазари – Велико 
Търново“ ООД, Вх. № 2236/06.06.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Покана от Управителя на „Пазари-Велико Търново“ 
ООД за свикване на редовно Общо събрание на съдружниците на „Пазари – Велико Търново“ 
ООД, Вх. № 2236 от 06.06.2018 г. 

ПКпо БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Преминавамекъм гласуване. 
Гласуването е поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше поставено на поименно гласуване: 
Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов 

Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: 
За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-
Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров 
Ангелов: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян 
Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария 
Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, 
Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен 
Веселинов Стойнов: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан 
Михайлов Стефанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 1112 
 

1. На основание чл. 21, ал.1, т.9 и т.23  от ЗМСМА във връзка с чл.137, ал.1, т.3 и т.5 от 
ТЗ и чл. 2, чл.36 и чл. 37 от Наредбата за управление и упражняване правата на собственост  
върху общинската част от капитала на търговските дружества, Великотърновски Общински 
съвет възлага на представителя на Община Велико Търново в редовното Общо събрание на 
съдружниците на „Пазари - Велико Търново” ООД, гр. Велико Търново, ЕИК 104591929 на 
29.06.2018 г. от 11.00 часа в административната сграда на “Пазари-Велико Търново” ООД, гр. 
Велико Търново, ЕИК 104591929, бул. „България”  №1,  да гласува съобразно дневния ред,  
както следва: 

По  т.1 от дневния ред – да се гласува „за”; 
По  т.2 от дневния ред – да се гласува „за”; 
По  т.3 от дневния ред – да се гласува „за”; 
По  т.4 от дневния ред – да се гласува „за”; 
По  т.5 от дневния ред – да се гласува „за” и 
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По  т.6 от дневния ред – да се гласува „за”. 
2. На основание чл. 21, ал.1, т.9 и т. 23 от  ЗМСМА,  във  връзка с  чл.  2,  чл. 12, ал. 1, чл. 

36 и чл. 37 от Наредба  за  управление  и упражняване правата на    собственост  върху 
общинската част от капитала на търговските дружества, Великотърновски Общински съвет 
определя за представител на Община Велико Търново в редовното Общо събрание на 
съдружниците на „Пазари - Велико Търново” ООД, гр. Велико Търново, ЕИК 104591929 на 
29.06.2018 г., бул. „България” №1, Росен Иванов с ЕГН  и постоянен адрес: гр. Велико Търново, 
ул. „, №, вх, ет., л. к, издадена  от МВР гр. Вeлико Търново. 

3. На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, във връзка чл. 2 и чл. 37 от Наредба за 
управление и упражняване правата на собственост  върху общинската част от капитала на 
търговските дружества, Великотърновски Общински съвет възлага на представителя на 
Община Велико Търново да подготви доклад и внесе информация за взетите решения по всички 
точки от дневния ред в срок от 3 дни от провеждане на извънредно Общо събрание на 
съдружниците на „Пазари - Велико Търново” ООД, гр. Велико Търново, ЕИК 104591929.  

 
 

ПО СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Промени по приходната и разходната част на Бюджета 
към 31.05.2018 г. на Община Велико Търново, Вх. № 2250/14.06.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Промени по приходната и разходната част на 
Бюджета към 31.05.2018 г. на Община Велико Търново, Вх. № 2250 от 14.06.2018 г.  

ПКпо УТТП, ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
Поставям на гласуване промените по бюджета към 31 май. 
Гласуването е поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше поставено на поименно гласуване: 
Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова 

Дончева: Въздържал се, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай 
Мюмюнов Далоолу: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 
Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, 
Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, 
Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: 
За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, 
Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Росен Върбанов Иванов: За, 
Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, 
Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се” 
                                      РЕШЕНИЕ № 1113 - приложение към Протокола. 
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ПО ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Подписване на Запис на заповед за осигуряване на 
безвъзмездна финансова помощ по проект „Развитие на модерна образователна 
инфраструктура в гр. Велико Търново“, Вх. № 2273/18.06.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Подписване на Запис на заповед за осигуряване на 
безвъзмездна финансова помощ по проект „Развитие на модерна образователна инфраструктура 
в гр. Велико Търново“, Вх. № 2273 от 18.06.2018 г. 

ПК по ОНК, ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Г-жа МАРИЯ ИЛЧЕВА: Аз подкрепям това предложение, защото то е предпоставка да 

започне съвсем скоро реалното изпълнение на ремонтите по образователната инфраструктура 
на училищата и детските градини в община Велико Търново, но имам едно предложение, 
свързано с промяна в нормативната уредба, която погрешно е етикирана в предложението, и с 
оглед на това да избегнем бъдещи грешки и връщане на тези документи от страна на 
управляващия орган, правя следното предложение:  

Предложение за изменение на предложение с вх. № 2273 от 18.06.2018 г.  
В текста на предложенето като правно основание за приемане на запис на заповед е 

посочена Наредба № Н-3 от 2016 г. за определяне правилата за плащане, за верификация и 
сертификация на разходите за възстановяване и описване на правомерни разходи и за 
осчетоводяване, както и сроковете и правилата за приключване на счетоводната година по 
оперативните програми и програмите за европейско териториално сътрудничество. Тъй като от 
29.05.2018 г. е в сила нов нормативен акт, а именно – Наредба № Н-3 от 22.05.2018 г., която е 
обнародвана в „Държавен вестник”, брой  44 от 29.05.2018 г. и във връзка с Преходните и 
заключителните разпоредби на новата наредба, където се казва, че вече цитираната в 
предложението наредба е отменена, предлагам в самото предложение да бъде променено 
наименованието на наредбата, а именно: Наредба № Н-3 от 2018 г. за определяне правилата за 
плащане, за верификация и сертификация на разходите... (до пълното наименование на 
Наредбата).  

Освен това, със заповед РД- 0236646 от 13.06.2018 г. на г-жа Деница Николова – 
заместник-министър на Регионалното министерство и ръководител на управляващия орган на 
ОП „Региони в растеж”, са направени изменения в приложението за запис на заповед. Най-
съществената промяна е свързана с това, че срокът на предявяване е до четири месеца след 
изтичане на крайния срок по изпълнение на договора за предоставяне на безвъзмездна 
финансова помощ. Т.е., самият образец на запис на заповед също е променен, така че предлагам 
да гласуваме актуалните неща. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Моето изказване е във връзка с напомняне към г-жа Данева за 
нейния ангажимент да представи на сесията на колко процента от собствените приходи, плюс 
изравнителната субсидия за последната година възлизат гаранциите във вид на запис на 
заповеди. Никой не е против това; напротив, проектите ги гласуваме на конвейр. За някои от 
тях после може би имаме двоумение след изпълнението, след като и гражданите видят това, 
което се случва, но все пак, г-жо Данева, ако може, да представите, на колко възлизат запис на 
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заповедите като гаранции, които община Велико Търново е поела към днешна дата или към 
датата, на която Вие сте ги представили тази година.  

За справка само: Не може да надвишават 5 % от споменатите цифри - бюджет плюс 
изравнителна субсидия. 

Г-н РОСЕН ИВАНОВ: С риск да бъда квалифициран като лектор – т.е., че изнасям 
лекции, ще се опитам още един път да изясня какво означава „запис на заповед”.  

Има питане на народен представител от БСП с вх. № 854-06-89  от 31.01.2018 г. относно 
записите на заповед и тяхното отношение, дали са гаранции, или са поет дълг. Отговорът на 
министъра на финансите на същото питане е с № 01-00-41 от 31.01.2018 г. Най-компетентният 
орган в държавата по повод на тези записи на заповед - министърът на финансите, се е 
произнесъл,че това не е нито дълг, нито е гаранция.  

Ще се опитам и аз да го обясня още веднъж. Става дума за два закона. Единия - Законът 
за публичните финанси, другият е Законът за общинския дълг. В Закона за публичните 
финанси, където е тази регулация, за която говори г-н Витанов, 5-те %, респективно 15-те %, 
става дума за поет общински дълг. Поглеждаме какво пише в Закона за общинския дълг. В 
Закона за общинския дълг, в чл. 39 изрично е казано, че издадената гаранция е гарантиран от 
общината дълг само в полза на търговски дружества, т.е., трети лица, в които общинското 
участие е над 50 % от капитала и само ако дългът е поет за финансиране на инвестиции, 
инвестиционни проекти и текущи разходи в полза на местната общност и има предоставено  
обезпечение в полза на общината. И едно допълнение: дълг на малки и средни предприятия 
чрез общински гаранционен фонд. Записът на заповед не е в полза на търговско дружество, 
записът на заповед не е в полза на търговско дружество, 50 % от капитала. Да не изреждам 
всички комулативни основания, които правят записа на заповед нещо различно от общинска 
гаранция, която се регулира по Закона за публичните финанси; тези 5 %, за които говори г-н 
Витанов. Записът на заповед по смисъла на Закона за общинския дълг, който е специалният 
закон, който прави връзка със Закона за публичните финанси, по същество не е включен. 

„Нито е гаранция, нито е дълг” - това накратко е казал министърът на финансите в 
отговор на питането на Вашия народен представител. Това, което е запис на заповед по 
същество, по тази Наредба, която цитираха току-що, е едно кратко изпълнително основание: 
ако общината по някаква причина получи аванс, не го усвои целево и се наложи възстановяване 
или каквато и да е друга форма на неизпълнение по този договор, това е краткото изпълнително 
основание, държавата, респективно управляващият орган, да намери изпълнително средство, за 
да получи парите обратно.  

Подчертавам пак: нито е гаранция, нито е дълг; не влиза в 5-те %, не влиза в 15-те %. 
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Три неща. Първо, г-н Иванов, Вие не завършихте лекцията си. 

Преди това, когато говорихте за дневния ред, там отидохте до етимология, до произход на 
думите, а тук го пропуснахте, затова пък аз ще вляза в тази тема. Запис на заповед какво друго 
е освен гаранция? Във всички речници, каквито и да ги вземете: икономически, политически, 
полит-икономически, Маркс, Енгелс – където и да погледнете, записът на заповед е гаранция. 
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Трето, има много метафизика във Вашата лекция, има и поне една неистина. Вие се 
хващате като удавник за сламка за питането на г-н Ламбев. Кажете му името! Нормално е, бил е 
съветник, интересува се, не е подкрепял заедно с нас запис на заповеди, когато те са 
надвишавали 5-те процента; другите е подкрепял, както и ние; но там няма текст, в който да се 
казва, че записът на заповед, за който има питане, не е гаранция. Не е дълг – да, ама че не е 
гаранция, няма. Прочетете го, за да видите; кажете ми къде пише, че запис на заповед не е 
гаранция!  

Отново отправям молбата си към г-жа Данева: ако може, да ни даде справка за процента 
при запис на заповед.  

Освен това, той каза, ама половината изречение: „ако се случи нещо, да има гаранция, че 
министерството ще си събере парите”. То ще ги събере от нас, ние после отиваме в дела и 
затова законодателят е предвидил тези 5 %. 

Г-н РОСЕН ИВАНОВ: Това, че в отовора не е посочено, че не е гаранция, е очевадно за 
мен. Казах, че не е общинска гаранция по смисъла на Закона за общинския дълг. Говоря за 
специален закон. Запис на заповед не се урежда с терминологичните речници, а се урежда с 
Търговския закон. По смисъла на Търговския закон записът на заповед е ценна книга. И 
банките го използват, и оперативните програми го използват като кратко изпълнително 
основание.  

А това, което е дал министърът на финансите буквално като отговор, е: „Във връзка с 
гореизложеното Ви уведомявам, че записите на заповед не представляват общински дълг по 
смисъла на Закона за общинския дълг” и т.н. А по смисъла на Закона за общинския дълг: 
„гарантиран от общината дълг”, и са изброени хипотезите. Става дума за изискуеми общински 
гаранции. В случая записът на заповед не е изискуема  гаранция по смисъла на Закона за 
общинския дълг, ерго, не е общинска гаранция. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Ако няма други изказвания, подлагам на гласуване 
предложенето на г-жа Илчева: „да бъде променено наименованието на наредбата, да стане: 
Наредба № Н-3 от 22.05.2018 г.”. 

Предложението на г-жа Илчева беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: 

За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Георги Кръстев 
Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов 
Далоолу: Въздържал се, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Йорданка 
Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, 
Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: 
За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен 
Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Росен Върбанов Иванов: За, 
Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: 
За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 



Протокол № 43  от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 28.06.2018 год 
 
 

21 
 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване следващото предложение на 
г-жа Илчева: В образеца на запис на заповед за предявяване на заплащане да се промени: „до 4 
месеца след изтичане на крайния срок за изпълнение на договора за предоставяне на 
безвъзмездна финансова помощ”.  

Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: 

За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов 
Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: 
За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: Въздържал се, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян 
Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена 
Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: 
За, Калоян Славеев Стойчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: 
За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, 
Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, 
Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, 
Стефан Тодоров Стефанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 31 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Гласуваме основното предложение с така 

направените промени. 
Гласуването е поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: 

За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: 
За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-
Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров 
Ангелов: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян 
Славеев Стойчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, 
Мирослав Трифонов Маринов: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, 
Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: 
Въздържал се, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов 
Стефанов: За, Стоян Витанов Витанов: Против, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова 
Недева: За. 

Предложението беше прието с 27 „за”, 1 „против”, 1 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 1114 
 

На основание на чл. 21, ал. 1, т. 10 и т. 23 от ЗМСМА, във връзка с чл. 61, ал. 2 от 
ЗУСЕСИФ и във връзка с чл. 8, ал. 1 и ал. 5 от НАРЕДБА № Н-3 от 22 май 2018 г. за 
определяне на правилата за плащания, за верификация и сертификация на разходите, за 
възстановяване и отписване на неправомерни разходи и за осчетоводяване, както и сроковете и 
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правилата за приключване на счетоводната година по Оперативните програми и Програмите за 
европейско териториално сътрудничество, Великотърновски общински съвет: 
 Упълномощава Кмета на Община Велико Търново да подпише Запис на заповед за 
осигуряване на безвъзмездна финансова помощ в рамките на 35 % аванс по проект „Развитие на 
модерна образователна инфраструктура в град Велико Търново” по Административен договор 
за безвъзмездна финансова помощ № BG16RFOP001-1.009-0001-С01, по ОП „Региони в 
растеж“ 2014-2020 г., явяващ се в размер на 2 760 905, 23лв. /два милиона седемстотин и 
шестдесет хиляди деветстотин и пет лева и двадесет и три  стотинки/, със срок на предявяване – 
до 04.08.2020г., четири месеца след изтичане на крайния срок по изпълнение на 
административния договор за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ, съгласно 
Приложение І, неразделна част от Решението. 
 

Приложение I: Запис на заповед по образец Приложение E1-IV от Пакета документи към 
Искане за плащане, утвърден от Договарящия орган.  

 
 
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ (отрицателен вот): Гласувах „против” не защото съм срещу 

проекта; напротив, нека да стане, но г-жо Данева, комисията беше в сряда или четвъртък. До 
този четвъртък са седем дена. Извинявайте, ама аз останах с впечатлението, че имате какво да 
криете, защото когато имаше пореден въпрос преди няколко години, тези записи на заповеди 
бяха стигнали 10 000 000 лв. като гаранции. 

Г-жа СНЕЖАНА ДАНЕВА-ИВАНОВА: Но те не са гаранци, г-н Иванов обясни. 
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Това е тезата на г-н Иванов, но точно на мен да ми обясни... 

Аз уважавам г-н Иванов, винаги съм казвал: г-н Иванов, ти си по-висока топка; не тази, която 
тук се превръща, за да се брани амбразура. Така че бъди висока топка!  

Така че, Вие казахте, че ще дадете информация, а сега не. Къде е тази информация? Вие 
не я предоставяте. Затова гласувах „против”, защото вече имам съмнения. 

Г-жа СНЕЖАНА ДАНЕВА-ИВАНОВА: Когато г-н Витанов говори, имам чувството, 
че сме се събрали шайка разбойници, които крием информация от него.  

Извинявайте, г-н Витанов, но не е сериозно. Вие изначално бъркате двете понятия: 
гаранция и запис на заповед. Вашият народен представител е питал, министърът на финансите 
му е отговорил. Какво по-различно очаквате аз да Ви отговоря от министъра на финансите? 

 
ПО ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Промяна на общинската транспортна схема в частта и 
основни градски линии, Вх. № 2257/15.06.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Промяна на общинската транспортна схема в частта 
й „основни градски линии”, Вх. № 2257 от 15.06.2018 г.  

ПКпо УТТП не приема предложението; ПК по СТДМ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат 
предложението.  

Постъпило е предложение за промяна от вносителя - да отпадне подточка 2.: „Променя 
маршрутното разписание на основна градска линия № 70 съгласно приложения проект на 
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маршрутно разписание”. Вносителят предлага за гласуване само № 100 – туристическата линия, 
а № 70 на този етап отпада, т.е промяната е частична. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Приемете моето изказване като процедура, защото аз в 
рамките на тази процедура искам да задам въпроси, на които моля да бъде даден отговор! Ако 
Общинската администрация има готовностq да отговори, ако не, моля Ви да дадете почивка!  

Въпросите са следните. Ние искаме допълнителна информация. Защо я искаме? 
Гласувахме с  много ентусиазъм за влакчето. Влакчето работи, насред лято, от 22 юни почна да 
работи. Да не говорим, че влакчето няма държавен контролен номер, не може да вози пътници, 
не му се правят прегледи и т.н. Фоникулярът от не знам колко време стои по средата. Колко 
приходи, колко харчове, един бог знае. Пак с ентусиазъм гласувахме, 3 000 000 лв. отидоха. 
Оказа се, че нямало стълба, нямало резервни части или каквото и да е.  

Сега, за да не допуснем такава грешка, ние искаме тази информация - говоря от името на 
БСП. Мотивът е; цитирам кмета: „Проектът „Интегриран градски транспорт” дава възможност 
общината да изготви и внедри един завършен продукт в областта на транспорта – „Интегриран 
градски транспорт”. Ние вместо един завършен продукт виждаме една линийка. Версията е: 
„Дайте да приемем тази линия, защото проектът нямало да може да тръгне”.  Основни 
компоненти на този проект са два поне (другото са технически подробности, технически 
обекти), това са изготвяне на нова транспортно-комуникационна системама в град Велико 
Търново и другия – разработване на генерален план за организация на движението. Нито 
едното, нито другото. Линийка.  

Днес искаме да зададем тези въпроси. Във всички документи се говори за екологичен 
транспорт. Разбираме, че ще обслужват електробуси. Вярно ли е това, или не – това е първият 
въпрос.  

Вторият: По каква процедура ще бъде предоставена линия № 100? ЗОП, конкурс или 
нещо друго? С хибриден двигател ли са, или са само електрически електробуси?  

Трето, платен или безплатен ще бъде буферният паркинг на Сержантското училище? И 
как го виждате този паркинг, уважаеми колеги, от който ще тръгват туристите? Идват, отиват, 
оставят си колата, вадят една монета от един лев, качват се на автобуса, отиват, където ще 
ходят – нов лев, връщат се обратно и „по живо, по здраво”. От запад ако дойдат, от изток ако 
дойдат, от юг ако дойдат, какво правят на този паркинг, това не е ясно.  

Защо маршрутното разписание не е представено във вида, в който е регламентирано в 
Наредба № 2? Само това е основание тази точка да бъде отложена. Вие не представяте, както е 
Приложение №1 към чл. 6, ал. 1, т. 1 от Наредба № 2. Защо е необходимо това? Защото то касае 
и други членове на Наредбата – работно време, почивки и др. Между другото, Наредба № 2 я 
знам наизуст; 33 – също.  

Пето: синхронизирано ли е разписанието с останалите насищащи маршрута линии по 
трасе № 100? Вие ги избровате 2, 4, 5, 9, 40, 110 и сега още една, защото са малко. В това трасе. 
А от кино „Искра” нататък се вливат от улица „Н. Габровски”.  

Този въпрос го зададох и ще го повторя: Как виждате буферния паркинг? Седем и седем 
– четиринадесет декара, мисля, бяха, правим буферен паркинг, хората да отидат да си оставят 
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колите. Ами ако не отидат, как ще ги спрем – благоевградски, софийски и други коли. Трябва 
да имаме нов генерален план, да видим как става тази работа преди да почнем да харчим пари, 
защото имам усещането, че този проект е май, за да похарчим някакви пари. Сбъркан е 
алгоритъмът, паркинги трябва да има на друго място, не горе, но така сте го видели, така го 
правите.  

И последно: има едно решение на комисията, която беше по конкурса за линиите и 
когато бяха спрени тролеите, версията беше, а тя си е и сега, когато бъдат възстановени 
тролеите, тези автобуси, които обслужват тролейбусните линии, да бъдат спрени, т.е., 
договорите са дотогава. Ние тръгваме да вкарваме в употреба тези електробуси в предишното 
трасе, а го пускаме надолу.  

И другото - има едни 65 000 пътникопоток, които щели да си оставят колите, които щели 
да пътуват по други начини. Как ги изсмукахте от пръстите си тези неща? Това, между другото, 
е по предпроектно проучване, за което дадохме 65-70 000 лв., където има много странности в 
техните изводи.  

Това са въпросите ми. Ако администрацията може, да отговори!  
Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Аз Ви благодаря от трибуната този път, тъй като на предната 

общинска сесия Ви бях предоставил подробна информация за това предпроектно проучване и 
Вие благодарихте за изчерпателния отговор и за всички отговори, които Вие сте задавали и сега 
сте ги получили – доколкото си спомням; сега не мога да Ви цитирам точно. Но сега, понеже 
имате нови въпроси, ще Ви обясня, тъй като действително такава транспортна схема ще има. 

Първо, договорите на превозвачите са до началото на 2020 г. До 2020 г., края, ние трябва 
да сме сключили договори с всички изпълнители. Няма как да пуснем на мястото на тролеите 
по този проект – „Интегриран градски транспорт”, електробуси, поради простата причина, че в 
момента организацията, която правим, са два буферни паркинга. Единият буферен паркинг е 
паркингът на Сержантското училище, другият буферен паркинг е до парка с миниатюри, който 
Вие много харесвате. Така че, идеята е много проста. Понеже от всичките 7000 легла във 
Велико Търново основната леглова база – и хотелска част, и базите за настаняване, се намират 
от Пощата към Стария град. Идеята е, тъй като и магистрала „Хемус” и отбивката, която е 
предвидена с пътя Русе – Търново, е от посока Момин сбор, се надяваме че основният поток, 
който влиза във Велико Търново ще идва от посока Момин сбор. Първото свободно място, 
което е останало непродадено в нашата община, благодарение на това, че Министерството на 
отбраната и Регионалното министерство ни прехвърлиха 20 декара на Сержантското училище, е 
този буферен паркинг, който можахме да организираме там. Гостите на хотелите, където няма 
паркоместа, ще бъдат уведомявани още от самата рецепция, от самото управление на хотела, да 
спират автомобила си там, качвайки се на електробуса, да се движат в старата част. Дали ще 
разглеждат Стария град, или ще се настаняват в хотелите, те ще си имат указания.  

Няма как да бъде неплатен паркингът и не зная дали някъде има неплатени паркинги, но 
това е вече друга, социална, услуга, която явно в момента искате аз да я вкарам.  

Затова смятам, че алгоритъмът не е сбъркан. С това, което сте дискутирали в Комисията 
по транспорта, съм запознат, но единственото нещо, което правя предложение и сме махнали 
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точка 2, това е промяната на линия 70, тъй като след изработването на транспортната схема, 
през 2020 година ще бъдат обявени новите процедури за превозвачите. Какви ще са условията, 
аз не мога да Ви кажа, тъй като има избори догодина и който е кмет от 2019 г., ще измисли 
новия алгоритъм – дали ще са електробуси, дали ще са комбинирани електробуси с автобуси и 
т.н. 

Интегрираният градски транспорт - за първи път се изпълнява този проект във Велико 
Търново, ще го има и в следващия програмен период 2021 – 2027 г., така че каквото не е 
изградено по този проект, ще бъде надградено в следващия. Но дали двигателите на 
електробусите ще бъдат хибридни, или други, не мога да Ви отговоря. В момента има едно 
предпроектно проучване. След като бъде направена транспортна схема, бъдат уточнени и 
маршрутните разписания...  

Да, в тази транспортна схема на № 100 има дублиране на съществуващите линии, но аз 
говоря, че през 2020 г. трябва да има нови договори, тогава ще има готова транспортна схема, 
след което ще гледаме да се избегнат тези дублирания, след като пуснем и самия транспорт. Не 
виждам нищо лошо в това, че сме вкарали предложението за утвърждаване на тази 
туристическа линия, тъй като това е продължение на решението, което имаме от предния 
Общински съвет за предпроектното проучване за интегрирания градски транспорт.  

Така че смятам, че на първо четене Ви отговорих; ако има още нещо, ще ми кажете, 
после ще Ви отговоря. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: По каква процедура ще бъде линия 100? 
Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Процедура по ЗОП. Като дойде 2020 г., след като разпишем 

процедурите, ще Ви кажа по каква процедура ще бъде направена. Как да Ви кажа, при условие 
че в момента имаме едно предпроектно проучване, след това трябва да се изработи транспортна 
схема или както Вие казвате – генерален транспортен план. След това, 2020 г., когато 
приключат договорите на превозвачите, трябва да се обявяват нови процедури за тях. В 
момента има три електробуса, които ще бъдат пуснати по този интегриран градски транспорт 
да обслужват основно Стария град, туристическите зони и хотелските бази.  

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания? Ако няма, преминаваме 
към гласуване. 

На първо място ще подложа на гласуване предложението за промяна, направено от инж. 
Панов. На основание чл. 21, ал. 1, точка 23 от ЗМСМА, чл. 8, ал. 4 от Наредба № 2 от 
15.03.2002 г. на Министерството на транспорта и съобщенията за условията и реда за 
утвърждаване на транспортни схеми и за осъществяване на обществени превози на пътници с 
автобуси и във връзка с чл. 17 (5) от Закона за автомобилните превози и Решение на Комисията, 
назначена със заповед № РД-22-842 от 21.05.2018 г. на кмета на община Велико Търново и 
Протокол на същата от 14.06.2018 г. се предлага на Великотърновския общински съвет нова 
основна градска линия от общинска транспортна схема № 100-туристическа, съгласно 
приложените проекти за маршрутно разписание. 

Т.е., предложението е да остане само линия № 100, като отпадне № 70. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
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Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: 
За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Георги Кръстев Марков: За, Гергана Митева Евтимова: 
За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков 
Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Йорданка 
Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, 
Любен Иванов Велчев: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, 
Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Росен 
Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Сунай 
Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 25 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Гласуваме основното предложение с предложената 

промяна. 
Гласуването е поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: 

За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, 
Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков 
Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Йорданка 
Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, 
Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Росен 
Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка 
Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 21 „за”, „против” няма, „въздържал се”. 
 
 

РЕШЕНИЕ № 1115 
 

 
        На основание чл.21,ал.1 т.23 от ЗМСМА, чл.8,ал.4 от Наредба № 2/15.03.2002 г. на 
Министерство на транспорта и съобщенията  за условията и реда за утвърждаване на 
транспортни схеми и за осъществяване на обществени превози на пътници с автобуси и във 
връзка с чл.17 ( 5 ) от Закона за автомобилните превози и решение на комисията назначена със 
заповед № РД 22-842/21.05.2018 г. на Кмета на Община Велико Търново и протокол на същата 
от 14.06.2018  г. Великотърновски общински съвет утвърждава: 
 

Нова основна градска линия от общинска транспортна схема № 100 – туристическа, 
съгласно приложените маршрутни разписания. 
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 ПО ДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Намаляване на началната цена и определяне метод на 
приватизация за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, 
с. Никюп, Вх. № 2275/20.06.2018 г. 

 Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Намаляване на началната цена и определяне метод 
на приватизация за продажба на общински нежилищен имот със стопанско предназначение, с. 
Никюп, Вх. № 2275 от 20.06.2018 г.  

Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Поставям на гласуване това предложение. 
Гласуването е поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: 

За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, 
Гергана Митева Евтимова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 
Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, 
Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, 
Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов 
Харалампиев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов 
Стойнов: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Цветанка Боянова 
Недева: За. 

Предложението беше прието с 24 „за”, „против” няма, „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 1116 
 

На основание чл. 3, ал.3, т. 2, чл.4 , ал. 4, чл. 31, ал. 1 и чл. 32, ал.3, т.1 от ЗПСК, чл. 21, 
ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 45 от ЗДДС, чл. 5, чл. 6 и чл. 14, ал. 4 от Наредбата за търговете и 
конкурсите и във връзка със свои решения № 1237/25.01.2007 г. (ДВ, бр.14 / 2007 г.) и № 
382/25.08.2016 г. (ДВ, бр.74/2016 г.), Великотърновски общински съвет: 

1. Намалява с 30 (тридесет) на сто приетата с решение № 382/25.08.2016 г. на ВТОбС 
начална цена и определя нова начална цена в размер на 5 663 лева, в която не е включена 
стойността на дължимия ДДС, за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско 
предназначение, представляващ: „Застроен УПИ І от кв. 40 по плана на с.Никюп, заедно с 
построената в него масивна едноетажна сграда (бивша мандра) с вкопан складов сутерен” - 
собственост на Община В. Търново. Сделката се облага частично с ДДС. 
 2. Определя начин за продажба на посочения в т.1 обект чрез публичен търг с явно 
наддаване, при стъпка на наддаване в размер на 300 лева . 
 3. Търгът да се проведе при следните условия : дата на търга – на 21-вия ден след датата 
на обнародване на това решение в "Държавен вестник", като в случай че 21-ия ден съвпада с 
неработен ден търгът ще се проведе в първия следващ работен ден; начало на търга - 14,00 
часа; място на търга - стая 419 в сградата на Община Велико Търново . 
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 4. Утвърждава тръжна документация и договор за продажба за обекта. Определя цена за 
продажба на комплект тръжна документация в размер на 300 лева (с ДДС). Цената на тръжната 
документация да се заплаща по сметка № BG 95 SOMB 9130 3124 7614 00 на Общинска 
агенция за приватизация (ОбАП) при “Общинска банка”АД - клон Велико Търново, BIC код 
SOMB BGSF. Тръжната документация да се получава след представяне в ОбАП на документ за 
извършено плащане - стая 419 в сградата на Община В. Търново, всеки работен ден и до 10,00 
ч. на деня, предхождащ датата на търга. 
 5. За допускане до участие в търга кандидатите да внесат депозит в размер на 1699 лева. 
Депозитът да бъде внесен по сметка № BG 59 SOMB 9130 3324 7614 01 на ОбАП при 
“Общинска банка” АД - клон Велико Търново, BIC код SOMB BGSF- до 16,00 ч. на деня , 
предхождащ датата на търга. 

6. Заплащането на договорената цена и сключването на договор за продажба да се 
извърши в 30-дневен срок от датата на заповедта за определяне на купувач. Дължимата сума, 
заедно с начисления ДДС и представляваща разлика между договорената цена и внесения 
депозит да се заплати в български лева по сметка № BG 95 SOMB 9130 3124 7614 00 на ОбАП, 
при “Общинска банка” АД - клон Велико Търново, BIC код SOMB BGSF. Непарични платежни 
средства не се приемат. 

7. Срок за оглед на обекта - всеки работен ден и до 12,00 часа на деня, предхождащ 
датата на търга, като в случай че този ден съвпада с неработен ден, срокът изтича в последния 
работен ден, предхождащ датата на търга.  

8. Документи за участие в търга се подават в ст. 419 в сградата на Община В.Търново - 
всеки работен ден и до 17,00 ч. на деня, предхождащ датата на търга, като в случай че този ден 
съвпада с неработен ден, срокът изтича в последния работен ден, предхождащ датата на търга. 

9. Възлага на ОбАП да организира приватизационната сделка за обекта по установения 
от закона ред и взетите решения от ВТОбС. 

10. При неявяване на купувачи, повторен търг да се проведе 14 дни след датата на търга, 
при същите условия, като в случай че така определеният ден съвпада с неработен ден, търгът 
ще се проведе в първия следващ работен ден.  

11. В случай на неявяване на купувачи и за обявения повторен търг, да се проведат 
последващи поредни търгове на 28-ия ден след обявената датата за съответния повторен търг, 
при условията на настоящото решение, като в случай че така определеният ден съвпада с 
неработен ден, търгът се провежда в първия следващ работен ден. 

 
 

ПО ЕДИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Публичен търг с тайно наддаване за продажба 
на недвижим имот, с. Шемшево, Вх. № 2261/15.06.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на 
недвижим имот, с. Шемшево, Вх. № 2261 от 15.06.2018 г.  

ПК по УТТП, ПК по ОС, ПК по ЗГООС приемат предложението.  
Има становище на кмета на с. Шемшево. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Преминаваме към гласуване. 
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Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 
съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: 

За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: 
За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-
Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров 
Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина 
Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди 
Евстатиев Калейнски: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: 
За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, 
Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма, „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 1117 
 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9 от ЗОС, Великотърновски 
общински съвет включва в Годишната програма за управление и разпореждане с имоти 
общинска собственост за 2018 г. недвижим имот частна общинска собственост: 

- изоставени територии за трайни насаждения /земи по §4 от ПЗР на ЗСПЗЗ/, 
представляващи новообразуван имот №123.330 /едно две три точка три три нула/ по плана на 
новообразуваните имоти на землище с. Шемшево, с площ от 557 кв. м. /петстотин петдесет и 
седем квадратни метра/, шеста категория, местност „Челна лъка“, землище с. Шемшево, 
община Велико Търново, актуван с АЧОС № 6468/27.02.2018 г. 

2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 35, ал. 1 от ЗОС, чл. 39, ал. 1 във връзка 
с чл. 96 ал.1 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско 
имущество, Великотърновски общински съвет дава съгласие да бъдат обявени публични 
търгове с тайно наддаване за продажба на недвижим имот частна общинска собственост, както 
следва: 

- изоставени територии за трайни насаждения /земи по §4 от ПЗР на ЗСПЗЗ/, 
представляващи новообразуван имот №123.330 /едно две три точка три три нула/ по плана на 
новообразуваните имоти на землище с. Шемшево, с площ от 557 кв. м. /петстотин петдесет и 
седем квадратни метра/, шеста категория, местност „Челна лъка“, землище с. Шемшево, 
община Велико Търново, актуван с АЧОС № 6468/27.02.2018 г. 

3. Определя начална тръжна цена, въз основа на експертна оценка, изготвена от 
оценител на имоти, регистриран по ЗНО, в размер на 6 127 лв. /шест хиляди сто двадесет и 
седем лева/. 

4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички необходими 
административни действия по организиране и провеждане на публични търгове с тайно 
наддаване за продажба на имотите, съгласно разпоредбите на Закона за общинска собственост 
и Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество. 
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ПО ДВАНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Публичен търг с тайно наддаване за продажба 
на недвижим имот, гр. Велико Търново, Вх. № 2262/15.06.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на 
недвижим имот, гр. Велико Търново, Вх. № 2262 от 15.06.2018 г. 

ПК по УТТП, ПК по ОС приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
Подлагам на гласуване предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: 

За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: 
За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-
Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров 
Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян 
Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария 
Кирилова Илчева: Въздържал се, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов 
Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов 
Стойнов: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Цветанка Боянова 
Недева: За. 

Предложението беше прието с 25 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 1118 
 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 35, ал. 1 от ЗОС, чл. 39, ал. 1 във връзка 
с чл. 96 ал.1 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско 
имущество, Великотърновски общински съвет дава съгласие да бъдат обявени публични 
търгове с тайно наддаване за продажба на недвижим имот частна общинска собственост, както 
следва: 

- недвижим имот, находящ се в урбанизираната територия на гр. Велико Търново, ул. 
„Цар Иван Асен II“, а именно поземлен имот с идентификатор №10447.509.326 /едно нула 
четири четири седем точка пет нула девет точка три две шест/ по Кадастралната карта и 
кадастралните регистри на гр. Велико Търново, с площ от 331 кв. м. /триста тридесет и един 
квадратни метра/, с начин на трайно ползване: За друг вид застрояване, а по ПУП-ПР на гр. 
Велико Търново представляващ УПИ V-1463 от кв.211, заедно с построената в имота жилищна 
сграда с идентификатор №10447.509.326.1  /едно нула четири четири седем точка пет нула 
девет точка три две шест точка едно/, със ЗП 59 кв. м. /петдесет и девет квадратни метра/, на 
два етажа, паянтова конструкция, еднофамилна и навес с идентификатор №10447.509.326.2 
/едно нула четири четири седем точка пет нула девет точка три две шест точка две/, с площ 8 
кв. м. /осем квадратни метра, актуван с АОС № 5595/12.02.2013 г.; 
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2. Определя начална тръжна цена, въз основа на експертна оценка, изготвена от 
оценител на имоти, регистриран по ЗНО, в размер на 106 200 /сто и шест хиляди и двеста лева/ 
без начислен ДДС. 

3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички необходими 
административни действия по организиране и провеждане на публични търгове с тайно 
наддаване за продажба на имотите, съгласно разпоредбите на Закона за общинска собственост 
и Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество. 

 
 

ПО ТРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Почасово отдаване под наем на част от имот 
публична общинска собственост /ДГ „Ивайло“/, Вх. № 2265/15.06.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Почасово отдаване под наем на част от имот, 
публична общинска собственост /ДГ „Ивайло“/, Вх. № 2265 от 15.06.2018 г.  

ПК по ОНК приема предложението, ПК по ОС предлага да се отложи приемането на 
този график, докато директорът на детската градина предложи нов график, съобразен с дневния 
режим на децата, в срок до следващото заседание на комисията.  

Давам думата за изказвания по предложението.  
Г-н Илчев даде думата на г-н Спирдонов. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Колеги, тук има предложение за отлагане на 

точката. Аз ще направя друго предложение, защото вчера имах разговор с директорите на 
детските градини по тази тема.  

Предлагам в тази точка да вкараме нова точка за всичките детски градини: „Графикът за 
почасово отдаване да бъде съобразен с дневния режим на децата”, а не да отлагаме. Аргументът 
на директорите беше, че те са съобразили педагогическите занимания и могат да поемат 
достатъчна отговорност. Отделно, че ако отложим сега тази точка, самите търгове ще отидат 
след месец септември. 

Така че, аз предлагам нова точка за тази и за следващите детски градини като точката, 
която сме приели за предишните детски градини на предишната сесия, за да не става така, че за 
едни може, за други не може. 

Има ли други изказвания? 
Няма. 
Подлагам на гласуване това предложение: Да се добави в проекта за решение следният 

текст: „Графикът за почасово отдаване да бъде съобразен с дневния режим на децата”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов 

Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: Въздържал се, Георги Кръстев Марков: За, Георги 
Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, 
Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, 
Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова 
Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев 
Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: Въздържал се, 
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Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, 
Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Росен Върбанов Иванов: За, 
Станислав Стефанов Рашков: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 25 „за”, „против” няма, 2 „въздържал се”. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване предложението на ПК по 

ОС: Да се отложи приемането на този график, докато директорът на детската градина предложи 
нов график, съобразен с дневния режим на децата, в срок до следващото заседание на 
комисията. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов 

Спирдонов: Против, Веселин Николов Узунов: Въздържал се, Георги Кръстев Марков: За, 
Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: Против, Даниела Андреева Андреева-
Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров 
Ангелов: Въздържал се, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: 
Против, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мирослав Трифонов 
Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: Против, Николай 
Илчев Илиев: Въздържал се, Николен Веселинов Стойнов: За, Росен Върбанов Иванов: За, 
Цветанка Боянова Недева: За. 

Резултат от гласуването: 15 „за”, 4 „против”, 3 „въздържал се”. 
Беше направено предложение за прегласуване поради проблем в системата. 
Председателят на Общинския съвет подложи предложението на прегласуване.  
С 6 „за”, 9 „против” и 6 „въздържал се” предложението не беше прието. 
В 10.35 беше обявена 10-минутна почивка. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване основното предложение с 

направената промяна  - графикът да бъде съобразен с дневния режим. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов 

Узунов: Въздържал се, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева 
Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо 
Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян 
Славеев Стойчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Михаил 
Стефанов Харалампиев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Росен 
Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка 
Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 20 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 
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РЕШЕНИЕ № 1119 
 

І. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14 ал. 7 и 8 от Закона за общинска 
собственост, чл. 10 ал. 5 т. 2 и чл. 11 ал. 1 предложение първо и ал. 2 от Наредбата за реда на 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, Великотърновски общински 
съвет дава съгласие за почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост за срок от 3 (три) години, намиращ се в гр. Велико Търново, ул. „Вежен” № 1 /ДГ 
„Ивайло”/, представляващ част от фоайе с площ 40,00 кв. м при начална тръжна цена 6,00 лв. 
без ДДС /7,20 лв. с ДДС/ на час, при следните условия: 
 1. За обучение по народни танци, с график: вторник и четвъртък 11,00-11,30 часа. 
 2. За обучение по спортни танци, с график: сряда и петък 11,00-11,30 часа. 
 3. За обучение по йога, с график: понеделник 11,30-12,00 и петък 16,30-17,00 часа. 
 4. За обучение по зумба, с график: вторник и четвъртък 16,30-17,00 часа. 
 5. За обучение по балет, с график: понеделник и сряда 16,30-17,00 часа. 
 6. За обучение по карате, с график: вторник и петък 10,30-11,00 часа. 
 7. За обучение по английски език, с график: сряда и четвъртък 16,00-16,30 часа. 
 ІІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе седемте 
публични търгове с явно наддаване за почасово отдаване на имота под наем при условия и ред, 
определени в гл. VІІ от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с 
общинско имущество и съгласно графика, определен от Директора на ДГ „Ивайло”. 

III. Графикът за почасово отдаване да бъде съобразен с дневния режим на децата. 
  

 
ПО ЧЕТИРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Почасово отдаване под наем на част от 
имот публична общинска собственост /ДГ „Евгения Кисимова“/, Вх. № 2268/15.06.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Почасово отдаване под наем на част от имот, 
публична общинска собственост /ДГ „Евгения Кисимова“/, Вх. № 2268 от 15.06.2018 г.  

ПК по ОНК не приема предложението, ПК по ОС предлага да се отложи приемането на 
този график, докато директорът на детската градина предложи нов график, съобразен с дневния 
режим на децата, в срок до следващото заседание на комисията. Давам думата за изказвания по 
предложението.  

Правя отново предложение за същата добавка: Да се добави в проекта за решение 
следният текст: „Графикът за почасово отдаване да бъде съобразен с дневния режим на децата”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Венцислав Ангелов 

Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: Въздържал се, Георги Кръстев Марков: За, Георги 
Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела 
Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, 
Иван Александров Ангелов: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, 
Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, 
Михаил Стефанов Харалампиев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, 
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Николен Веселинов Стойнов: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, 
Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 24 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване предложението на ПК по 

ОС: да се отложи приемането на този график, докато директорът на детската градина предложи 
нов график, съобразен с дневния режим на децата, в срок до следващото заседание на 
комисията.  

Предложението на ПК по ОС беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: Въздържал се, Венцислав Ангелов Спирдонов: Против, 

Веселин Николов Узунов: Въздържал се, Гергана Митева Евтимова: Против, Гюнай Мюмюнов 
Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: Въздържал се, Деян Минков Хаджийски: 
Против, Жельо Миленов Желев: Въздържал се, Иван Александров Ангелов: Въздържал се, 
Калина Михайлова Широкова: Против, Калоян Славеев Стойчев: Против, Любен Иванов 
Велчев: Въздържал се, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: Въздържал 
се, Нейко Генчев Генчев: Против, Николай Илчев Илиев: Въздържал се, Николай Станчев 
Цонев: Въздържал се, Николен Веселинов Стойнов: Въздържал се, Росен Върбанов Иванов: 
Против, Станислав Стефанов Рашков: Въздържал се, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка 
Боянова Недева: За. 

Предложението беше отхвърлено с 4 „за”, 7 „против”, 11 „въздържал се”. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване основното предложение с 

така предложената промяна  - графикът да бъде съобразен с дневния режим. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Валентин Василев Точков: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов 

Узунов: Въздържал се, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева 
Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян 
Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Калина 
Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди 
Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, 
Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен 
Веселинов Стойнов: Въздържал се, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: 
За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 23 „за”, „против” няма, 2 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 1120 
 

І. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14 ал. 7 и 8 от Закона за общинска 
собственост, чл. 10 ал. 5 т. 2 и чл. 11 ал. 1 предложение първо и ал. 2 от Наредбата за реда на 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, Великотърновски общински 
съвет дава съгласие за почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска 
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собственост за срок от 3 (три) години, намиращ се в гр. Велико Търново, ул. „Освобождение” 
№ 31 /ДГ „Евгения Кисимова”/, представляващ физкултурен салон с площ 53,00 кв. м при 
начална тръжна цена 6,00 лв. без ДДС /7,20 лв. с ДДС/ на час, при следните условия: 
 1. За обучение по спортни танци, с график: понеделник и сряда 09,00-09,30 часа. 
 2. За обучение по зумба, с график: понеделник 09,30-10,00 часа, сряда 11,00-11,30 часа и 
петък 15,30-16,00 часа. 
 3. За обучение по футбол, с график: понеделник 10,00-10,30 и сряда 15,30-16,00 часа. 
 4. За обучение по народни танци, с график: понеделник 15,30-16,00 часа и петък 11,00-
11,30 часа. 
 5. За обучение художествена гимнастика, с график: четвъртък 11,00-11,30 часа. 
 ІІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе петте 
публични търгове с явно наддаване за почасово отдаване на имота под наем при условия и ред, 
определени в гл. VІІ от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с 
общинско имущество и съгласно графика, определен от Директора на ДГ „Евгения Кисимова”. 

III. Графикът за почасово отдаване да бъде съобразен с дневния режим на децата. 
 

 
ПО ПЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Почасово отдаване под наем на част от имот 
публична общинска собственост /ДГ „Ален мак“/, Вх. № 2269/15.06.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Почасово отдаване под наем на част от имот 
публична общинска собственост /ДГ „Ален мак“/, Вх. № 2269 от 15.06.2018 г.  

ПК по ОНК не приема предложението, ПК по ОС предлага да се отложи приемането на 
този график, докато директорът на детската градина предложи нов график, съобразен с дневния 
режим на децата, в срок до следващото заседание на комисията.  

Давам думата за изказвания по предложението.  
Аз правя отново същото предложение: да се добави в проекта за решение следният 

текст: „Графикът за почасово отдаване да бъде съобразен с дневния режим на децата”. 
Гласуваме това предложение. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Венцислав Ангелов 

Спирдонов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева 
Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян 
Минков Хаджийски: За, Иван Александров Ангелов: За, Калина Михайлова Широкова: За, 
Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, 
Мария Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, 
Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Росен 
Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка 
Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 24 „за”, „против” няма,  „въздържал се” няма. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Подлагам на гласуване предложението на ПК по ОС 

за отлагане. 
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Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 
съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Венцислав Ангелов Спирдонов: Против, Веселин Николов Узунов: Въздържал се, 

Георги Кръстев Марков: Въздържал се, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: 
Против, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: Въздържал се, Деян Минков Хаджийски: 
Против, Иван Александров Ангелов: Въздържал се, Калина Михайлова Широкова: Против, 
Калоян Славеев Стойчев: Против, Любен Иванов Велчев: Въздържал се, Мария Кирилова 
Илчева: Въздържал се, Нейко Генчев Генчев: Против, Николай Илчев Илиев: Въздържал се, 
Николай Станчев Цонев: Въздържал се, Николен Веселинов Стойнов: Въздържал се, Росен 
Върбанов Иванов: Против, Станислав Стефанов Рашков: Въздържал се. 

Предложението беше отхвърлено с 1 „за”, 7 „против”,  10 „въздържал се”. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване основното предложение с 

така гласуваната промяна.  
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: 

За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: Въздържал се, Георги 
Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева 
Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Иван Александров Ангелов: За, Калина 
Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди 
Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, 
Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен 
Веселинов Стойнов: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Цветанка 
Боянова Недева: За 

Предложението беше прието с 23 „за”, „против” няма,  1 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 1121 
 
 І. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14 ал. 7 и 8 от Закона за общинска 
собственост, чл. 10 ал. 5 т. 2 и чл. 11 ал. 1 предложение първо и ал. 2 от Наредбата за реда на 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, Великотърновски общински 
съвет дава съгласие за почасово отдаване под наем на части от имот публична общинска 
собственост за срок от 3 /три/ години, намиращ се в гр. Велико Търново, ул. „Стефан Мокрев” 
№ 5 /ДГ „Ален мак”/, както следва: 

1. Физкултурен салон с площ 51,00 кв. м при начална тръжна цена 6,00 лв. без ДДС /7,20 
лв. с ДДС/ на час, при следните условия: 
 1.1. За обучение по футбол, с график: понеделник 15,00-15,30 часа и сряда 10,30-11,00 
часа. 
 1.2. За обучение по латино танци, с график: вторник и четвъртък 10,30 до 11,00 часа. 
 1.3. За обучение по народни танци, с график: сряда и петък 15,30 до 16,00 часа. 
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 1.4. За обучение по изобразително изкуство, с график: петък от 10,30 до 11,30 часа. 
 1.5. За обучение по английски език, с график: вторник и четвъртък от 15,30 до 16,00 
часа. 
 2. Учителска стая с площ 16,70 кв. м при начална тръжна цена 6,00 лв. без ДДС /7,20 лв. 
с ДДС/ на час за обучение по руски език, с график: понеделник и сряда 11,00-11,30 часа. 
 ІІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе шестте 
публични търга с явно наддаване за почасово отдаване на имотите под наем при условия и ред, 
определени в гл. VІІ от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с 
общинско имущество и съгласно графика, определен от Директора на ДГ „Ален мак”.  
 III. Графикът за почасово отдаване да бъде съобразен с дневния режим на децата. 
 

 
ПО ШЕСНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Почасово отдаване под наем на част от имот 
публична общинска собственост /ДГ „Първи юни“/, Вх. № 2270/15.06.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Почасово отдаване под наем на част от имот, 
публична общинска собственост /ДГ „Първи юни“/, Вх. № 2270 от 15.06.2018 г.  

ПК по ОНК не приема предложението, ПК по ОС предлага да се отложи приемането на 
този график, докато директорът на детската градина предложи нов график, съобразен с дневния 
режим на децата, в срок до следващото заседание на комисията.  

Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Поставям на гласуване предложението на ПК по ОС: „да се отложи”.  
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”.  
Предложението на ПК по ОС беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: Въздържал се, Валентин Василев Точков: Въздържал се, 

Валентин Георгиев Стоянов: Против, Венцислав Ангелов Спирдонов: Против, Георги Кръстев 
Марков: Въздържал се, Георги Петров Недев: Против, Гергана Митева Евтимова: Против, 
Гюнай Мюмюнов Далоолу: Против, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: Въздържал се, 
Деян Минков Хаджийски: Против, Жельо Миленов Желев: Против, Иван Александров 
Ангелов: Въздържал се, Калина Михайлова Широкова: Против, Калоян Славеев Стойчев: 
Против, Любен Иванов Велчев: Въздържал се, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария 
Кирилова Илчева: Въздържал се, Михаил Стефанов Харалампиев: Въздържал се, Нейко Генчев 
Генчев: Против, Николай Илчев Илиев: Въздържал се, Николай Станчев Цонев: Въздържал се, 
Николен Веселинов Стойнов: Въздържал се, Росен Върбанов Иванов: Против, Станислав 
Стефанов Рашков: Въздържал се, Сунай Хасанов Мунков: Въздържал се, Цветанка Боянова 
Недева: Въздържал се. 

Предложението беше отхвърлено с 1 „за”, 11 „против”,  14 „въздържал се”. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Подлагам на гласуване предложението: да се добави 

в проекта за решение следният текст: „Графикът за почасово отдаване да бъде съобразен с 
дневния режим на децата”. 
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Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: 

За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, 
Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков 
Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев 
Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова 
Илчева: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николен Веселинов 
Стойнов: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Сунай Хасанов 
Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 22 „за”, „против” няма,  „въздържал се” няма. 
Поставям на гласуване основното предложение с така направената промяна: „Графикът 

за почасово отдаване да бъде съобразен с дневния режим на децата”. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Венцислав Ангелов 

Спирдонов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Даниела Андреева 
Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 
Александров Ангелов: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, 
Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, 
Нейко Генчев Генчев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Росен 
Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Сунай Хасанов Мунков: За. 

Предложението беше прието с 20 „за”, „против” няма,  „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 1122 
 

І. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14 ал. 7 и 8 от Закона за общинска 
собственост, чл. 10 ал. 5 т. 2 и чл. 11 ал. 1 предложение първо и ал. 2 от Наредбата за реда на 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, Великотърновски общински 
съвет дава съгласие за почасово отдаване под наем на части от имот публична общинска 
собственост за срок от 3 /три/ години, намиращ се в гр. Велико Търново, ул. „Филип Тотю” № 5 
/ДГ „Първи юни”/, както следва: 

1. Методичен кабинет с площ 19,30 кв. м при начална тръжна цена 7,00 лв. без ДДС /8,40 
лв. с ДДС/ на час, при следните условия: 

1.1. За обучение по английски език, с график: вторник и сряда от 16,00 до 16,30 часа. 
1.2. За обучение по рисуване, с график: четвъртък 10,30-11,30 часа. 
1.3. За обучение по вокално пеене, с график: понеделник и петък 15,30-16,00 часа. 
1.4. За обучение по свирене на инструмент, с график: вторник 10,30-11,30 часа. 

 2. Физкултурен салон с площ 46,20 кв. м при начална тръжна цена 6,00 лв. без ДДС /7,20 
лв. с ДДС/ на час, при следните условия: 

2.1. За обучение по футбол, с график: понеделник и петък 16,00 до 16,30 часа. 
2.2. За обучение по народни танци, с график: вторник и сряда 15,30-16,00 часа. 
2.3. За обучение по латино-танци, с график: понеделник и сряда 10,30-11,00 часа. 
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 ІІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе седемте 
публични търгове с явно наддаване за почасово отдаване на имотите под наем при условия и 
ред, определени в гл. VІІ от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с 
общинско имущество и съгласно графика, определен от Директора на ДГ „Първи юни”. 
 III. Графикът за почасово отдаване да бъде съобразен с дневния режим на децата. 
 
 
ПО СЕДЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Почасово отдаване под наем на част от 
имот публична общинска собственост /ДГ „Соня“/, Вх. № 2271/15.06.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Почасово отдаване под наем на част от имот 
публична общинска собственост /ДГ „Соня“/, Вх. № 2271 от 15.06.2018 г.  

ПК по ОНК не приема предложението, ПК по ОС предлага да се отложи приемането на 
този график, докато директорът на детската градина предложи нов график, съобразен с дневния 
режим на децата, в срок до следващото заседание на комисията.  

Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Поставям на гласуване предложението на ПК по ОС да се отложи приемането на този 

график, докато директорът на детската градина предложи нов график, съобразен с дневния 
режим на децата, в срок до следващото заседание на комисията.  

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 
съветниците – 19 гласа „за”.  

Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: Въздържал се, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: Против, Веселин Николов Узунов: 
Въздържал се, Георги Кръстев Марков: Въздържал се, Георги Петров Недев: За, Даниела 
Андреева Андреева-Тодорова: Въздържал се, Деян Минков Хаджийски: Против, Жельо 
Миленов Желев: Въздържал се, Иван Александров Ангелов: Въздържал се, Калина Михайлова 
Широкова: Против, Калоян Славеев Стойчев: Против, Любен Иванов Велчев: Въздържал се, 
Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: Въздържал се, Нейко Генчев 
Генчев: Против, Николай Илчев Илиев: Въздържал се, Николай Станчев Цонев: Въздържал се, 
Николен Веселинов Стойнов: Въздържал се, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Росен Върбанов 
Иванов: Против, Станислав Стефанов Рашков: Въздържал се, Стефан Тодоров Стефанов: За, 
Сунай Хасанов Мунков: Против, Цветанка Боянова Недева: Въздържал се. 

Предложението беше отхвърлено с 6 „за”, 7 „против”,  13 „въздържал се”. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Подлагам на гласуване промяната:  „Графикът за 

почасово отдаване да бъде съобразен с дневния режим на децата”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: 

За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, 
Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков 
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Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Калина Михайлова 
Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев 
Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: 
За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Росен Върбанов Иванов: За, 
Станислав Стефанов Рашков: За, Сунай Хасанов Мунков: За. 

Предложението беше прието с 23 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване основното предложение с 

така предложената промяна.  
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: Въздържал се, Валентин 

Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Георги Кръстев Марков: Въздържал 
се, Георги Петров Недев: Против, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков 
Хаджийски: За, Иван Александров Ангелов: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян 
Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария 
Кирилова Илчева: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен 
Веселинов Стойнов: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Сунай 
Хасанов Мунков: За. 

Резултатът от гласуването беше: 17 „за”, 1 „против”, 2 „въздържал се”. 
Г-н Спирдонов подложи предложението на прегласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: 

За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: Въздържал се, Георги 
Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева 
Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 
Александров Ангелов: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, 
Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, 
Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Росен 
Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка 
Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 23 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 1123 
 

І. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14 ал. 7 и 8 от Закона за общинска 
собственост, чл. 10 ал. 5 т. 2 и чл. 11 ал. 1 предложение първо и ал. 2 от Наредбата за реда на 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, Великотърновски общински 
съвет дава съгласие за почасово отдаване под наем на части от имот публична общинска 
собственост за срок от 3 (три) години, намиращ се в гр. Велико Търново, ул. „Момина крепост” 
№ 9 /ДГ „Соня”/, както следва: 
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 1. Методичен кабинет с площ 46,00 кв. м, при начална тръжна цена 8,00 лв. без ДДС 
/9,60 лв. с ДДС/ на час, при следните условия: 
 1.1. За обучение по английски език, с график: понеделник и сряда 10,30-11,30 часа. 
 1.2. За обучение по руски език, с график: вторник 16,00-16,30 часа и петък 16,30-17,00 
часа. 
 1.3. За обучение по рисуване, с график: сряда 15,30-16,00 часа и петък 11,30-12,00 часа. 
 1.4. За обучение вокална група, с график: понеделник 16,00-16,30 часа и петък 11,00-
11,30 часа. 
 2. Физкултурен салон с площ 166,00 кв. м при начална тръжна цена 13,00 лв. без ДДС 
/15,60 лв. с ДДС/ на час, при следните условия: 
 2.1. За обучение по художествена гимнастика, с график: понеделник 11,00-11,30 часа и 
сряда 11,30-12,00 часа. 
 2.2. За обучение по футбол, с график: вторник и четвъртък 15,30-16,00 часа. 
 2.3. За обучение по зумба за деца, с график: понеделник и четвъртък 11,30-12,00 часа. 
 2.4. За обучение по модерни танци, с график: петък  11,30-12,00 часа. 
 2.5. За обучение по народни танци, с график: сряда 15,30-16,00 часа и петък 15,00-15,30 
часа. 
 2.6. За обучение по спортна гимнастика, с график: понеделник и вторник 16,00-16,30 
часа. 
 2.7. За обучение йога за възрастни, с график: понеделник, сряда и петък 18,00-19,00 часа. 
 2.8. За обучение модерен балет, с график: 2 пъти седмично- сряда 16,30-17,00 и 17,00-
17,30 часа. 
 ІІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе дванадесетте 
публични търгове с явно наддаване за почасово отдаване на имотите под наем при условия и 
ред, определени в гл. VІІ от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с 
общинско имущество и съгласно графика, определен от Директора на ДГ „Соня”. 
 III. Графикът за почасово отдаване да бъде съобразен с дневния режим на децата 
 
 
ПО ОСЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Почасово отдаване под наем на част от имот 
публична общинска собственост /ОУ „Бачо Киро“/, Вх. № 2266/15.06.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Почасово отдаване под наем на част от имот 
публична общинска собственост /ОУ „Бачо Киро“/, Вх. № 2266 от 15.06.2018 г.  

ПК по ОНК, ПК по ОС приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Преминаваме към гласуване на предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: 

За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, 
Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков 
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Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Калина Михайлова 
Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев 
Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев 
Генчев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Росен Върбанов 
Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова 
Недева: За. 

Предложението беше прието с 24 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 1124 
 

І. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14 ал. 7 и 8 от Закона за общинска 
собственост, чл. 10 ал. 5 т. 2 и чл. 11 ал. 1 предложение първо и ал. 2 от Наредбата за реда на 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, Великотърновски общински 
съвет дава съгласие за почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост за срок от 3 /три/ учебни години, намиращ се в гр. Велико Търново, ул. „Филип 
Тотю” № 20 /ОУ „Бачо Киро”/, представляващ ученически стол с площ 230,00 кв.м при начална 
тръжна цена 17,00 лв. без ДДС /20,40 лв. с ДДС/ на час, за провеждане на тренировки по 
шахмат, с график: понеделник, сряда и петък от 17,15 до 18,00 часа. 
 ІІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе публичен търг 
с явно наддаване за почасово отдаване на имота под наем при условия и ред, определени в гл. 
VІІ от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество и 
съгласно графика, определен от Директора на ОУ „Бачо Киро”. 

 
 

ПО ДЕВЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Почасово отдаване под наем на част от имот 
публична общинска собственост /ОУ „Емилиян Станев“/, Вх. № 2267/15.06.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Почасово отдаване под наем на част от имот 
публична общинска собственост /ОУ „Емилиян Станев“/, Вх. № 2267 от 15.06.2018 г.  

ПК по ОНК, ПК по ОС приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Поставям на гласуване предложението.  
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: Въздържал се, Валентин 

Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги 
Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела 
Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, 
Иван Александров Ангелов: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, 
Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, 
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Михаил Стефанов Харалампиев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, 
Николен Веселинов Стойнов: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, 
Сунай Хасанов Мунков: За. 

Предложението беше прието с 23 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 1125 
 

І. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14 ал. 7 и 8 от Закона за общинска 
собственост, чл. 10 ал. 5 т. 2 и чл. 11 ал. 1 предложение първо и ал. 2 от Наредбата за реда на 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, Великотърновски общински 
съвет дава съгласие за почасово отдаване под наем на части от имот публична общинска 
собственост за срок от 3 /три/ учебни години, намиращ се в гр. Велико Търново, ул. „Мария 
Габровска” № 1 /СУ „Емилиян Станев”/, както следва: 

1. Голям физкултурен салон с площ 320,00 кв. м при начална тръжна цена 21,00 лв. без 
ДДС /25,20 лв. с ДДС/ на час, за тренировки по футбол, с график: вторник и четвъртък от 17,30 
до 18,30 часа. 
 2. Актова зала с площ 222,00 кв. м при начална тръжна цена 17,00 лв. без ДДС /20,40 лв. 
с ДДС/ на час, за обучение по народни танци, с график: вторник и четвъртък от 17,30 до 19,30 
часа. 
 ІІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе двата 
публични търгове с явно наддаване за почасово отдаване на имотите под наем при условия и 
ред, определени в гл. VІІ от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с 
общинско имущество и съгласно графика, определен от Директора на СУ „Емилиян Станев”. 
 
 
ПО ДВАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот частна 
общинска собственост, гр. Дебелец, Вх. № 2263/15.06.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на част от имот, частна 
общинска собственост, гр. Дебелец, Вх. № 2263 от 15.06.2018 г.  

ПК по ЗСД, ПК по ОС приемат предложението.  
Има становище на кмета на гр. Дебелец. 
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Подлагам на гласуване предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: 

За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: 
За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков 
Хаджийски: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Калина 
Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди 
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Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, 
Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен 
Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Росен Върбанов Иванов: За, 
Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, 
Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 1126 
 

1. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14, ал.6 от Закона за общинска 
собственост, чл.17, ал.1  от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с 
общинско имущество и във връзка с молба с вх. № 94СС-16670-1/ 28.05.2018г., от д-р Стефан 
Савов, представляващ ЕТ „ИНДИВИДУАЛНА ПРАКТИКА ЗА ПЪРВИЧНА МЕДИЦИНСКА 
ПОМОЩ – ДЕНТАЛЕН КАБИНЕТ-Д-Р СТЕФАН САВОВ”  , Великотърновски общински 
съвет дава съгласие за отдаване под наем за срок от 5 /пет/ години на част от имот общинска 
собственост, намиращ се в гр. Дебелец, ул.    „Петър Мазнев” 2- 10 – в сградата на  „Здравен 
дом”, с обща площ 64.10 кв.м.,/ в т.ч. с кабинет 36.48 кв.м и чакалня 27.62 кв.м / при месечна 
наемна цена 53.00лв. с предназначение стоматологичен  кабинет. 

 
2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да сключи договор за наем по реда на 

Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 
имущество. 
 
 

ПО ДВАДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот 
публична общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 2264/15.06.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на част от имот публична 
общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 2264 от 15.06.2018 г. 

ПК по ОНК, ПК по ЗСД, ПК по ОС приемат предложението 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания.  
Поставям на гласуване предложението за ОУ "Св. Патриарх Евтимий" за 

стоматологичен кабинет. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: 

За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: 
За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-
Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова 
Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян 
Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мария Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов 
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Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: 
За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Росен Върбанов Иванов: 
За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, 
Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 1127 
 
 І. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14 ал. 7 и 8 от Закона за общинска 
собственост и чл. 11 ал. 1 предложение първо и ал. 2 от Наредбата за реда на придобиване, 
управление и разпореждане с общинско имущество, Великотърновски общински съвет дава 
съгласие за отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, намиращ се в 
гр. Велико Търново, ул. „Мармарлийска” № 13, ОУ „Св. Патриарх Евтимий”, представляващ 
помещение на І етаж с площ 18,00 кв. м за срок от 5 /пет/ години при начална тръжна цена 
60,00 лв. на месец и предназначение- стоматологичен кабинет. 
 ІІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе публичен търг 
с явно наддаване за отдаване на имота под наем при условия и ред, определени в гл. VІІ от 
Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество. 
 
 
ПО ДВАДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Отмяна на Решение № 1013/29.03.2018 г. на 
Великотърновски общински съвет, Вх. № 2260/15.06.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отмяна на Решение № 1013 от 29.03.2018 г. на 
Великотърновския общински съвет, Вх. № 2260 от 15.06.2018 г.  

ПК по ОС, ПК по БФ приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: 

За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: 
За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-
Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров 
Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина 
Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди 
Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, 
Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен 
Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Росен Върбанов Иванов: За, 
Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, 
Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
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РЕШЕНИЕ № 1128 
  

На основание чл. 21, ал.1, т.23 и т.24 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет 
отменя Решение № 1013 по Протокол № 39 от проведено заседание на 29.03.2018г. на 
Великотърновски общинския съвет за продажба на общински жилищен имот находящ се на 
административен адрес: гр. Велико Търново, ул. „Драган Цончев” № 21, вх.”Г”, ет.6, ап. 16. 
 
ПО ДВАДЕСЕТ И ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Допълване на Решение № 1051/26.04.2018 
г. на Великотърновски общински съвет за одобряване на задание по чл. 125 от ЗУТ и за 
даване на разрешение за изработване на проект за ЧИ на ОУП, с. Вонеща вода, Вх. № 
2243/12.06.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Допълване на Решение № 1051 от 26.04.2018 г. на 
Великотърновския общински съвет за одобряване на задание по чл. 125 от ЗУТ и за даване на 
разрешение за изработване на проект за ЧИ на ОУП, с. Вонеща вода, Вх. № 2243 от 
12.06.2018г.  

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението.   
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници. 
Предложението се приема с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 
РЕШЕНИЕ № 1129 

 
На основание чл.62, ал.1 от АПК във връзка с Решение № 1051 по Протокол № 40/ 

26.04.2018 г. на ВтОС, Великотърновският общински съвет реши: 
1.  Допълва свое Решение № 1051 по Протокол № 40/ 26.04.2018 г., като в обхвата 

на допуснатия за изработка проект за частично изменение на общия устройствен план на 
община Велико Търново за земл. на с. Вонеща вода се включи и ПИ с идентификатор № 
12098.90.22 по КК с цел промяна на устройствената категория, в която попада, от (Зз) 
„Земеделски земи” на (Ов) „Вилни зони”. 

 
ПО ДВАДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Допълване на Решение № 
1106/31.05.2018 г. на Великотърновски общински съвет относно одобряване на проект за 
ЧИ на ПУП, с. Беляковец, Вх. № 2258/15.06.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Допълване на Решение № 1106 от 31.05.2018 г. на 
Великотърновския общински съвет относно одобряване на проект за ЧИ на ПУП, с. Беляковец, 
Вх. № 2258 от 15.06.2018 г.  

ПК по УТТП приема предложението.  
Има становище на кмета на с. Беляковец.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
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Няма изказвания. 
Поставям на гласуване предложението. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници. 
Предложението се приема с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 
РЕШЕНИЕ № 1130 

 
На основание чл.62, ал.1 от АПК, във връзка с Решение № 1106  по Протокол № 42/ 

31.05.2018 г. на ВтОС и Решение №59 от Протокол № 5/30.05.2018г. на Експертния съвет по 
устройство на територията при Община Велико Търново, с което се допълва предходно 
Решение № 9 от Протокол № 1/24.01.2018г.на ЕСУТ, Великотърновският общински съвет 
реши: 

Допълва свое Решение № 1106 по Протокол № 42/ 31.05.2018, като в текста на 
решението се добави текста: 

- одобрява парцеларен план за външно трасе за водоснабдяване  на новообособените 
имоти от ПИ №000164 в землището на с. Беляковец, местност „Церито“ – трасето на 
водопровода започва от съществуващ водопровод в границите на населеното място, преминава 
през ПИ  03798.000.161, полски път, публична общинска собственост и навлиза в захранвания 
имот ПИ №000164 

- одобрява план-схеми за електрозахранване и водоснабдяване  на новобоособените 
имоти от ПИ №000164 в землището на с. Беляковец, местност „Церито , Община  Велико 
Търново.  

На основание чл.215 от ЗУТ решението подлежи на обжалване в 30-дневен срок от 
обнародването му в „Държавен вестник” чрез Община Велико Търново пред Великотърновския 
административен съд. 
 
ПО ДВАДЕСЕТ И ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Поправка на ЯФГ в Решение № 
825/28.09.2017 г. на Великотърновски общински съвет за одобряване на задание по чл. 125 
от ЗУТ и за даване на разрешение за изработване на проект за ПУП, гр. Велико Търново, 
Вх. № 2256/15.06.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поправка на явна фактическа грешка в Решение № 
825 от 28.09.2017 г. на Великотърновския общински съвет за одобряване на задание по чл. 125 
от ЗУТ и за даване на разрешение за изработване на проект за ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 
2256 от 15.06.2018 г.  

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Преминаваме към гласуване на предложението. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници. 
Предложението се приема с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 1131 
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На основание чл.62, ал.2 от АПК, във връзка с Решение № 825 по Протокол № 32/ 
28.09.2017 г. на Великотърновски общински съвет, Великотърновският общински съвет реши: 

1.Поправя свое Решение № 825 по Протокол № 32/ 28.09.2017 г., като навсякъде вместо 
„ПУП- ПЗ” да се чете „подробен устройствен план - план за регулация и застрояване”. 
 
ПО ДВАДЕСЕТ И ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на задание и даване на 
разрешение за изработване на проект за ПУП, с. Шемшево, Вх. № 2229/01.06.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на задание и даване на разрешение за 
изработване на проект за ПУП, с. Шемшево, Вх. № 2229 от 01.06.2018 г.  

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението.  
Има становище на кмета на с. Шемшево. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Поставям на гласуване предложението. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници. 
Предложението се приема с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 
РЕШЕНИЕ № 1132 

 
На основание чл.21, ал.1, т.11 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация /ЗМСМА/; чл.124-а, ал.1 във връзка с ал.5 от Закона за устройство на 
територията /ЗУТ/ и заявление с вх. № 94ББ-3747-1/ 12.03.2018 г. от Боян Димов с адрес – гр. 
Павликени, бул. „и Николай Вътев с адрес – гр. Павликени, ул. , в качеството им на 
възложители; чл.124-б, ал.1 от ЗУТ във връзка с чл.125, ал.1 и ал.2 от ЗУТ; чл.59, ал.1 от ЗУТ 
във връзка с предвижданията на ОУП на община Велико Търново, чл.25 и чл.36 във връзка с 
чл.7 от ПНПОУПОВТ; писмо с изх. № 692/ 15.03.2018 г. на Директора на РИОСВ – Велико 
Търново, както и на основание положително становище с изх. № 0038/ 23.03.2018 г. на Кмета 
на с. Шемшево, Великотърновският общински съвет реши: 

1.Одобрява задание, съставено от заявителите, в качеството им на възложители, за 
изработване на проект за ПУП – ПРЗ с цел създаване на градоустройствена основа за промяна 
предназначението на ПИ № 83586.18.4 от земеделска територия с НТП – „нива” в урбанизирана 
територия с НТП – „за обработка и съхранение на селскостопанска продукция”, въвеждане на 
функционално предназначение и на режим на застрояване в съответствие с предвижданията на 
ОУП/ на Община Велико Търново и на проект за ПУП – ПП с цел захранване на ПИ № 
83586.18.4 с ток и вода чрез прокарване на кабелна мрежа – ниско напрежение и изграждане на 
продължение на съществуващ водопровод тр.PE-HD тип 100 Ø90мм PN1, 0MPa в обхвата на 
ПИ с идентификатор № 83586.41.4. 

2.Дава разрешение за изработване на проект за ПУП –  ПРЗ с цел създаване на 
градоустройствена основа за промяна предназначението на ПИ № 83586.18.4 от земеделска 
територия с НТП – „нива” в урбанизирана територия с НТП – „за обработка и съхранение на 
селскостопанска продукция”, въвеждане на функционално предназначение и на режим на 
застрояване в съответствие с предвижданията на ОУП/ на Община Велико Търново. 

3.Дава разрешение за изработване на проект за ПУП – ПП за трасета на инженерната 
инфраструктура в обхвата на ПИ с идентификатор № 83586.41.4 с цел захранване на ПИ № 
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83586.18.4 с ток и вода чрез прокарване на кабелна мрежа – ниско напрежение и изграждане на 
продължение на съществуващ водопровод тр.PE-HD тип 100 Ø90мм PN1, 0MPa. 
 
ПО ДВАДЕСЕТ И СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на задание и даване 
разрешение за изработване на проект за ЧИ на ОУП, гр. Дебелец, Вх. № 2251/14.06.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на задание и даване разрешение за 
изработване на проект за ЧИ на ОУП, гр. Дебелец, Вх. № 2251 от 14.06.2018 г.  

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението.  
Има становище на кмета на гр. Дебелец. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
Гласуваме предложението. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници. 
Предложението се приема с 27 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 

 
РЕШЕНИЕ № 1133 

 
На основание чл.21, ал.1, т.11 ЗМСМА; чл.134, ал.1, т.1 и ал.3 от ЗУТ; чл.125, ал.1 и ал.2 

от ЗУТ; заявление с вх. рег. индекс и дата № 5300-10972-1 от 12.02.2018 г. и допълнително 
писмо с приложения с вх. рег. индекс и дата № 53-1960-2 от 30.05.2018 г. от „СИГМА 2003“ 
ЕООД, с адрес - ПК 5000, гр. Велико Търново, ул. „Мармарлийска” № 41 с управител Николай 
Широков в качеството му на възложител, писмо с изх. № 1779 / 13.06.17 г. на Директора на 
РИОСВ – Велико Търново, Великотърновският общински съвет реши: 

1. Одобрява задание, изготвено по реда на чл.125 от ЗУТ, съставено от заявителя, в 
качеството му на възложител, за изработване на проект за частично изменение на ОУП за 
ПИ № 074010, земл. на гр. Дебелец, ЕКАТТЕ 20242, общ. Велико Търново - м. „ПОД 
ДЕЛА”. 

2. Дава разрешение за изработване на частично изменение на ОУП за ПИ № 074010, земл. 
на гр. Дебелец, ЕКАТТЕ 20242, общ. Велико Търново - м. „ПОД ДЕЛА”, с цел създаване на 
нова устройствена зона от Зона „Земеделски земи” /Зз/ в Зона „Предимно производствена 
зона“ /Пп/. 

ПО ДВАДЕСЕТ И ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на Проект за ЧИ на ПУП, гр. 
Велико Търново, Вх. № 2259/15.06.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на Проект за ЧИ на ПУП, гр. Велико 
Търново, по плана на гр. Велико Търново, с цел преотреждане на имотите от "за пешеходен 
подлез, обществено обслужване, озеленяване", "за озеленяване" и "за озеленяване и паркинг" в 
"за инженерно-техническата инфраструктура", промяна на уличната регулация. Вх. № 2259 от 
15.06.2018 г.  

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението.  
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Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Поставям на гласуване предложението. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници. 
Предложението се приема с 20 „за”, 2 „против” няма, 1 „въздържал се”. 

 
РЕШЕНИЕ № 1134 

 
На основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА и чл.129, ал.1 от ЗУТ , чл.134, ал.2 от ЗУТ във 

връзка с чл.134, ал.1, т.1 от ЗУТ, Решение № 54 от Протокол № № 5/ 30.05.2018г.. на ЕСУТ, 
Великотърновският общински съвет одобрява: 

 1.Частично изменение на ПУП – План за регулация за УПИ X, УПИ XI-10, УПИ XII-11, 
УПИ XIII-11, УПИ XIV-74, кв. 570 по плана на гр. Велико Търново 
- промяна на уличната регулация на урегулираните поземлени имоти с цел възстановяване и 
прецизиране границите им по сега съществуващите имотни граници и тези от заснетия на място 
кадастър 
-   заличаване на улици с о.т.69-66; о.т.65-66-67; о.т.65-70 
-   създаване на нови улици с о.т.43-65б-70а-70-70б; о.т.65а-66-69 и о.т.70-70а-70б 
- преотреждане на УПИ Х – „за пешеходен подлез, обществено обслужване, озеленяване“ в 
УПИ Х „за инженерно-техническа инфраструктура“ , УПИ ХІ-10 „за озеленяване“ в УПИ ХІ-10 
„за инженерно-техническа инфраструктура“,  ХІІ-11 „за озеленяване и паркинг“ в УПИ ХІІ-11 
„за инженерно-техническа инфраструктура“, ХІІІ-11„за озеленяване“ в УПИ ХІІІ-11 „за 
инженерно-техническа инфраструктура“ и УПИ ХІV-74 „за озеленяване“ в УПИ ХІV-74 „за 
инженерно-техническа инфраструктура“, кв.570 и промяна на улично-регулационните им 
граници в съответствие с новосъздадените улици с о.т.43-65б-70а-70-70б; о.т.65а-66-69 и о.т.70-
70а-70б, съгласно кафявите и зелени линии, надписи, зачерквания и щриховки. 

 2.Частично изменение на ПУП - план за застрояване за УПИ Х- за инженерно-
техническа инфраструктура“, УПИ ХІ-10 „за инженерно-техническа инфраструктура“, УПИ 
ХІІ-11 „за инженерно-техническа инфраструктура“, УПИ ХІІІ-11 „за инженерно-техническа 
инфраструктура“ и УПИ ХІV-74 „за инженерно-техническа инфраструктура“, кв.570 по плана 
на гр. Велико Търново: за имотите не се предвижда застрояване. 
  На основание чл.215 от ЗУТ решението подлежи на обжалване в 30-дневен срок от 
обнародването му в „Държавен вестник” чрез Община Велико Търново пред Великотърновския 
административен съд. 
 
ПО ДВАДЕСЕТ И ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на техническо задание по 
чл. 125 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на Проект за ЧИ на действащ ПУП, 
гр. Велико Търново, Вх. № 2272/15.06.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на техническо задание по чл. 125 от 
ЗУТ и даване разрешение за изработване на Проект за ЧИ на действащ ПУП, гр. Велико 
Търново, Вх. № 2272 от 15.06.2018 година.  

ПК по УТТП, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
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Изказвания няма. 
Поставям на гласуване предложението. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници. 
Предложението се приема с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 
РЕШЕНИЕ № 1135 

На основание чл.21, ал.1, т.11 ЗМСМА, чл.124-а, ал.1 във връзка с ал.5 ал.1 от ЗУТ, 
чл.124-б, ал.1 от ЗУТ, чл.125, ал.1 от ЗУТ, чл.12, ал.2 Великотърновският общински съвет: 
1.Одобрява техническо задание, изготвено по реда на чл.125 от ЗУТ за изработване на Проект 
за ЧИ на действащ ПУП – План за регулация за УПИ І кв.141А( Парк „Габровски“) ПИ 
№10447.514.296, част от кв.167 ПИ №10447.514.183 и улица с о.т.187-24202-310-311-311а-311б   
по подробния устройствен план на гр. Велико Търново. 
2. Дава разрешение за изработване на Проект за ЧИ на ПУП- План за регулация за УПИ І 
кв.141А ( Парк „Габровски“) ПИ №10447.514.296,  част от кв.167 ПИ №10447.514.183 и улица с 
о.т.187-24202-310-311-311а-311б   по подробния устройствен план на гр. Велико Търново. 
 

Заседанието беше закрито в 11,25 часа. 
 

ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ 
ПРЕДСЕДАТЕЛ НА 
ВЕЛИКОТЪРНОВСКИ  
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 
 

МИРОСЛАВ МАРИНОВ 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ    

 
РОСЕН ИВАНОВ 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 

 
НИКОЛАЙ ИЛЧЕВ 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 

 
КАЛИНА ШИРОКОВА 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 

 
ПРОТОКОЛИРАЛ: 

 /Д. Филчева/ 
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	16. Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост /ДГ „Първи юни“/, Вх. № 2270/15.06.2018 г.
	17. Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост /ДГ „Соня“/, Вх. № 2271/15.06.2018 г.
	18. Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост /ОУ „Бачо Киро“/, Вх. № 2266/15.06.2018 г.
	19. Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост /ОУ „Емилиян Станев“/, Вх. № 2267/15.06.2018 г.
	20. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, гр. Дебелец, Вх. № 2263/15.06.2018 г.
	21. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 2264/15.06.2018 г.
	22. Отмяна на Решение № 1013/29.03.2018 г. на Великотърновски общински съвет, Вх. № 2260/15.06.2018 г.
	23. Допълване на Решение № 1051/26.04.2018 г. на Великотърновски общински съвет за одобряване на задание по чл. 125 от ЗУТ и за даване на разрешение за изработване на проект за ЧИ на ОУП, с. Вонеща вода, Вх. № 2243/12.06.2018 г.
	24. Допълване на Решение № 1106/31.05.2018 г. на Великотърновски общински съвет относно одобряване на проект за ЧИ на ПУП, с. Беляковец, Вх. № 2258/15.06.2018 г.
	25. Поправка на ЯФГ в Решение № 825/28.09.2017 г. на Великотърновски общински съвет за одобряване на задание по чл. 125 от ЗУТ и за даване на разрешение за изработване на проект за ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 2256/15.06.2018 г.
	26. Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на проект за ПУП, с. Шемшево, Вх. № 2229/01.06.2018 г.
	27. Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за ЧИ на ОУП, гр. Дебелец, Вх. № 2251/14.06.2018 г.
	28. Одобряване на Проект за ЧИ на ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 2259/15.06.2018г.
	29. Одобряване на техническо задание по чл. 125 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на Проект за ЧИ на действащ ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 2272/15.06.2018 г.
	ПО ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от Стоян Витанов – общински съветник, Вх. № 2248/13.06.2018 г.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	РЕШЕНИЕ № 1109
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 24 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 1110
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Свикване на редовно годишно събрание на акционерите на „Общинска банка“ АД, гр. София, Вх. № 2225 от 30.05.2018 г.
	ПКпо БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше поставено на поименно гласуване:
	Валентин Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджи...
	Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 1111
	ПО ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Покана от Управителя на „Пазари-Велико Търново“ ООД за свикване на редовно Общо събрание на съдружниците на „Пазари – Велико Търново“ ООД, Вх. № 2236/06.06.2018 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Покана от Управителя на „Пазари-Велико Търново“ ООД за свикване на редовно Общо събрание на съдружниците на „Пазари – Велико Търново“ ООД, Вх. № 2236 от 06.06.2018 г.
	ПКпо БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Преминавамекъм гласуване.
	Гласуването е поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше поставено на поименно гласуване:
	Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андре...
	Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 1112
	ПО СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 31.05.2018 г. на Община Велико Търново, Вх. № 2250/14.06.2018 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 31.05.2018 г. на Община Велико Търново, Вх. № 2250 от 14.06.2018 г.
	ПКпо УТТП, ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Поставям на гласуване промените по бюджета към 31 май.
	Гласуването е поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше поставено на поименно гласуване:
	Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: Въздържал се, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюн...
	Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”
	РЕШЕНИЕ № 1113 - приложение към Протокола.
	ПО ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Подписване на Запис на заповед за осигуряване на безвъзмездна финансова помощ по проект „Развитие на модерна образователна инфраструктура в гр. Велико Търново“, Вх. № 2273/18.06.2018 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Подписване на Запис на заповед за осигуряване на безвъзмездна финансова помощ по проект „Развитие на модерна образователна инфраструктура в гр. Велико Търново“, Вх. № 2273 от 18.06.2018 г.
	ПК по ОНК, ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Г-жа МАРИЯ ИЛЧЕВА: Аз подкрепям това предложение, защото то е предпоставка да започне съвсем скоро реалното изпълнение на ремонтите по образователната инфраструктура на училищата и детските градини в община Велико Търново, но имам едно предложение, св...
	Предложение за изменение на предложение с вх. № 2273 от 18.06.2018 г.
	В текста на предложенето като правно основание за приемане на запис на заповед е посочена Наредба № Н-3 от 2016 г. за определяне правилата за плащане, за верификация и сертификация на разходите за възстановяване и описване на правомерни разходи и за о...
	Освен това, със заповед РД- 0236646 от 13.06.2018 г. на г-жа Деница Николова – заместник-министър на Регионалното министерство и ръководител на управляващия орган на ОП „Региони в растеж”, са направени изменения в приложението за запис на заповед. Най...
	Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Моето изказване е във връзка с напомняне към г-жа Данева за нейния ангажимент да представи на сесията на колко процента от собствените приходи, плюс изравнителната субсидия за последната година възлизат гаранциите във вид на запис н...
	За справка само: Не може да надвишават 5 % от споменатите цифри - бюджет плюс изравнителна субсидия.
	Г-н РОСЕН ИВАНОВ: С риск да бъда квалифициран като лектор – т.е., че изнасям лекции, ще се опитам още един път да изясня какво означава „запис на заповед”.
	Има питане на народен представител от БСП с вх. № 854-06-89  от 31.01.2018 г. относно записите на заповед и тяхното отношение, дали са гаранции, или са поет дълг. Отговорът на министъра на финансите на същото питане е с № 01-00-41 от 31.01.2018 г. Най...
	Ще се опитам и аз да го обясня още веднъж. Става дума за два закона. Единия - Законът за публичните финанси, другият е Законът за общинския дълг. В Закона за публичните финанси, където е тази регулация, за която говори г-н Витанов, 5-те %, респективно...
	„Нито е гаранция, нито е дълг” - това накратко е казал министърът на финансите в отговор на питането на Вашия народен представител. Това, което е запис на заповед по същество, по тази Наредба, която цитираха току-що, е едно кратко изпълнително основан...
	Подчертавам пак: нито е гаранция, нито е дълг; не влиза в 5-те %, не влиза в 15-те %.
	Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Три неща. Първо, г-н Иванов, Вие не завършихте лекцията си. Преди това, когато говорихте за дневния ред, там отидохте до етимология, до произход на думите, а тук го пропуснахте, затова пък аз ще вляза в тази тема. Запис на заповед к...
	Трето, има много метафизика във Вашата лекция, има и поне една неистина. Вие се хващате като удавник за сламка за питането на г-н Ламбев. Кажете му името! Нормално е, бил е съветник, интересува се, не е подкрепял заедно с нас запис на заповеди, когато...
	Отново отправям молбата си към г-жа Данева: ако може, да ни даде справка за процента при запис на заповед.
	Освен това, той каза, ама половината изречение: „ако се случи нещо, да има гаранция, че министерството ще си събере парите”. То ще ги събере от нас, ние после отиваме в дела и затова законодателят е предвидил тези 5 %.
	Г-н РОСЕН ИВАНОВ: Това, че в отовора не е посочено, че не е гаранция, е очевадно за мен. Казах, че не е общинска гаранция по смисъла на Закона за общинския дълг. Говоря за специален закон. Запис на заповед не се урежда с терминологичните речници, а се...
	А това, което е дал министърът на финансите буквално като отговор, е: „Във връзка с гореизложеното Ви уведомявам, че записите на заповед не представляват общински дълг по смисъла на Закона за общинския дълг” и т.н. А по смисъла на Закона за общинския ...
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Ако няма други изказвания, подлагам на гласуване предложенето на г-жа Илчева: „да бъде променено наименованието на наредбата, да стане: Наредба № Н-3 от 22.05.2018 г.”.
	Предложението на г-жа Илчева беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов ...
	Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване следващото предложение на г-жа Илчева: В образеца на запис на заповед за предявяване на заплащане да се промени: „до 4 месеца след изтичане на крайния срок за изпълнение на договора за предоставяне на без...
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева ...
	Предложението беше прието с 31 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Гласуваме основното предложение с така направените промени.
	Гласуването е поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андре...
	Предложението беше прието с 27 „за”, 1 „против”, 1 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 1114
	Г-н СТОЯН ВИТАНОВ (отрицателен вот): Гласувах „против” не защото съм срещу проекта; напротив, нека да стане, но г-жо Данева, комисията беше в сряда или четвъртък. До този четвъртък са седем дена. Извинявайте, ама аз останах с впечатлението, че имате к...
	Г-жа СНЕЖАНА ДАНЕВА-ИВАНОВА: Но те не са гаранци, г-н Иванов обясни.
	Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Това е тезата на г-н Иванов, но точно на мен да ми обясни... Аз уважавам г-н Иванов, винаги съм казвал: г-н Иванов, ти си по-висока топка; не тази, която тук се превръща, за да се брани амбразура. Така че бъди висока топка!
	Така че, Вие казахте, че ще дадете информация, а сега не. Къде е тази информация? Вие не я предоставяте. Затова гласувах „против”, защото вече имам съмнения.
	Г-жа СНЕЖАНА ДАНЕВА-ИВАНОВА: Когато г-н Витанов говори, имам чувството, че сме се събрали шайка разбойници, които крием информация от него.
	Извинявайте, г-н Витанов, но не е сериозно. Вие изначално бъркате двете понятия: гаранция и запис на заповед. Вашият народен представител е питал, министърът на финансите му е отговорил. Какво по-различно очаквате аз да Ви отговоря от министъра на фин...
	ПО ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Промяна на общинската транспортна схема в частта и основни градски линии, Вх. № 2257/15.06.2018 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Промяна на общинската транспортна схема в частта й „основни градски линии”, Вх. № 2257 от 15.06.2018 г.
	ПКпо УТТП не приема предложението; ПК по СТДМ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат предложението.
	Постъпило е предложение за промяна от вносителя - да отпадне подточка 2.: „Променя маршрутното разписание на основна градска линия № 70 съгласно приложения проект на маршрутно разписание”. Вносителят предлага за гласуване само № 100 – туристическата л...
	Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Приемете моето изказване като процедура, защото аз в рамките на тази процедура искам да задам въпроси, на които моля да бъде даден отговор! Ако Общинската администрация има готовностq да отговори, ако не, моля Ви да дадете почивка!
	Въпросите са следните. Ние искаме допълнителна информация. Защо я искаме? Гласувахме с  много ентусиазъм за влакчето. Влакчето работи, насред лято, от 22 юни почна да работи. Да не говорим, че влакчето няма държавен контролен номер, не може да вози пъ...
	Сега, за да не допуснем такава грешка, ние искаме тази информация - говоря от името на БСП. Мотивът е; цитирам кмета: „Проектът „Интегриран градски транспорт” дава възможност общината да изготви и внедри един завършен продукт в областта на транспорта ...
	Днес искаме да зададем тези въпроси. Във всички документи се говори за екологичен транспорт. Разбираме, че ще обслужват електробуси. Вярно ли е това, или не – това е първият въпрос.
	Вторият: По каква процедура ще бъде предоставена линия № 100? ЗОП, конкурс или нещо друго? С хибриден двигател ли са, или са само електрически електробуси?
	Трето, платен или безплатен ще бъде буферният паркинг на Сержантското училище? И как го виждате този паркинг, уважаеми колеги, от който ще тръгват туристите? Идват, отиват, оставят си колата, вадят една монета от един лев, качват се на автобуса, отива...
	Защо маршрутното разписание не е представено във вида, в който е регламентирано в Наредба № 2? Само това е основание тази точка да бъде отложена. Вие не представяте, както е Приложение №1 към чл. 6, ал. 1, т. 1 от Наредба № 2. Защо е необходимо това? ...
	Пето: синхронизирано ли е разписанието с останалите насищащи маршрута линии по трасе № 100? Вие ги избровате 2, 4, 5, 9, 40, 110 и сега още една, защото са малко. В това трасе. А от кино „Искра” нататък се вливат от улица „Н. Габровски”.
	Този въпрос го зададох и ще го повторя: Как виждате буферния паркинг? Седем и седем – четиринадесет декара, мисля, бяха, правим буферен паркинг, хората да отидат да си оставят колите. Ами ако не отидат, как ще ги спрем – благоевградски, софийски и дру...
	И последно: има едно решение на комисията, която беше по конкурса за линиите и когато бяха спрени тролеите, версията беше, а тя си е и сега, когато бъдат възстановени тролеите, тези автобуси, които обслужват тролейбусните линии, да бъдат спрени, т.е.,...
	И другото - има едни 65 000 пътникопоток, които щели да си оставят колите, които щели да пътуват по други начини. Как ги изсмукахте от пръстите си тези неща? Това, между другото, е по предпроектно проучване, за което дадохме 65-70 000 лв., където има ...
	Това са въпросите ми. Ако администрацията може, да отговори!
	Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Аз Ви благодаря от трибуната този път, тъй като на предната общинска сесия Ви бях предоставил подробна информация за това предпроектно проучване и Вие благодарихте за изчерпателния отговор и за всички отговори, които Вие сте задавали...
	Първо, договорите на превозвачите са до началото на 2020 г. До 2020 г., края, ние трябва да сме сключили договори с всички изпълнители. Няма как да пуснем на мястото на тролеите по този проект – „Интегриран градски транспорт”, електробуси, поради прос...
	Няма как да бъде неплатен паркингът и не зная дали някъде има неплатени паркинги, но това е вече друга, социална, услуга, която явно в момента искате аз да я вкарам.
	Затова смятам, че алгоритъмът не е сбъркан. С това, което сте дискутирали в Комисията по транспорта, съм запознат, но единственото нещо, което правя предложение и сме махнали точка 2, това е промяната на линия 70, тъй като след изработването на трансп...
	Интегрираният градски транспорт - за първи път се изпълнява този проект във Велико Търново, ще го има и в следващия програмен период 2021 – 2027 г., така че каквото не е изградено по този проект, ще бъде надградено в следващия. Но дали двигателите на ...
	Да, в тази транспортна схема на № 100 има дублиране на съществуващите линии, но аз говоря, че през 2020 г. трябва да има нови договори, тогава ще има готова транспортна схема, след което ще гледаме да се избегнат тези дублирания, след като пуснем и са...
	Така че смятам, че на първо четене Ви отговорих; ако има още нещо, ще ми кажете, после ще Ви отговоря.
	Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: По каква процедура ще бъде линия 100?
	Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Процедура по ЗОП. Като дойде 2020 г., след като разпишем процедурите, ще Ви кажа по каква процедура ще бъде направена. Как да Ви кажа, при условие че в момента имаме едно предпроектно проучване, след това трябва да се изработи трансп...
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания? Ако няма, преминаваме към гласуване.
	На първо място ще подложа на гласуване предложението за промяна, направено от инж. Панов. На основание чл. 21, ал. 1, точка 23 от ЗМСМА, чл. 8, ал. 4 от Наредба № 2 от 15.03.2002 г. на Министерството на транспорта и съобщенията за условията и реда за ...
	Т.е., предложението е да остане само линия № 100, като отпадне № 70.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Георги Кръстев Марков: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Мин...
	Предложението беше прието с 25 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Гласуваме основното предложение с предложената промяна.
	Гласуването е поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минко...
	Предложението беше прието с 21 „за”, „против” няма, „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 1115
	ПО ДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Намаляване на началната цена и определяне метод на приватизация за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, с. Никюп, Вх. № 2275/20.06.2018 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Намаляване на началната цена и определяне метод на приватизация за продажба на общински нежилищен имот със стопанско предназначение, с. Никюп, Вх. № 2275 от 20.06.2018 г.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Поставям на гласуване това предложение.
	Гласуването е поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: З...
	Предложението беше прието с 24 „за”, „против” няма, „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 1116
	ПО ЕДИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Шемшево, Вх. № 2261/15.06.2018 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Шемшево, Вх. № 2261 от 15.06.2018 г.
	ПК по УТТП, ПК по ОС, ПК по ЗГООС приемат предложението.
	Има становище на кмета на с. Шемшево.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андре...
	Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма, „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 1117
	ПО ДВАНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, гр. Велико Търново, Вх. № 2262/15.06.2018 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, гр. Велико Търново, Вх. № 2262 от 15.06.2018 г.
	ПК по УТТП, ПК по ОС приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Подлагам на гласуване предложението.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андре...
	Предложението беше прието с 25 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 1118
	ПО ТРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост /ДГ „Ивайло“/, Вх. № 2265/15.06.2018 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Почасово отдаване под наем на част от имот, публична общинска собственост /ДГ „Ивайло“/, Вх. № 2265 от 15.06.2018 г.
	ПК по ОНК приема предложението, ПК по ОС предлага да се отложи приемането на този график, докато директорът на детската градина предложи нов график, съобразен с дневния режим на децата, в срок до следващото заседание на комисията.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Г-н Илчев даде думата на г-н Спирдонов.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Колеги, тук има предложение за отлагане на точката. Аз ще направя друго предложение, защото вчера имах разговор с директорите на детските градини по тази тема.
	Предлагам в тази точка да вкараме нова точка за всичките детски градини: „Графикът за почасово отдаване да бъде съобразен с дневния режим на децата”, а не да отлагаме. Аргументът на директорите беше, че те са съобразили педагогическите занимания и мог...
	Така че, аз предлагам нова точка за тази и за следващите детски градини като точката, която сме приели за предишните детски градини на предишната сесия, за да не става така, че за едни може, за други не може.
	Има ли други изказвания?
	Няма.
	Подлагам на гласуване това предложение: Да се добави в проекта за решение следният текст: „Графикът за почасово отдаване да бъде съобразен с дневния режим на децата”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: Въздържал се, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Д...
	Предложението беше прието с 25 „за”, „против” няма, 2 „въздържал се”.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване предложението на ПК по ОС: Да се отложи приемането на този график, докато директорът на детската градина предложи нов график, съобразен с дневния режим на децата, в срок до следващото заседание на комисията.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: Против, Веселин Николов Узунов: Въздържал се, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: Против, Даниела Андреева Андреева-Тодоров...
	Резултат от гласуването: 15 „за”, 4 „против”, 3 „въздържал се”.
	Беше направено предложение за прегласуване поради проблем в системата.
	Председателят на Общинския съвет подложи предложението на прегласуване.
	С 6 „за”, 9 „против” и 6 „въздържал се” предложението не беше прието.
	В 10.35 беше обявена 10-минутна почивка.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване основното предложение с направената промяна  - графикът да бъде съобразен с дневния режим.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: Въздържал се, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо...
	Предложението беше прието с 20 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 1119
	ПО ЧЕТИРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост /ДГ „Евгения Кисимова“/, Вх. № 2268/15.06.2018 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Почасово отдаване под наем на част от имот, публична общинска собственост /ДГ „Евгения Кисимова“/, Вх. № 2268 от 15.06.2018 г.
	ПК по ОНК не приема предложението, ПК по ОС предлага да се отложи приемането на този график, докато директорът на детската градина предложи нов график, съобразен с дневния режим на децата, в срок до следващото заседание на комисията. Давам думата за и...
	Правя отново предложение за същата добавка: Да се добави в проекта за решение следният текст: „Графикът за почасово отдаване да бъде съобразен с дневния режим на децата”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: Въздържал се, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева...
	Предложението беше прието с 24 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване предложението на ПК по ОС: да се отложи приемането на този график, докато директорът на детската градина предложи нов график, съобразен с дневния режим на децата, в срок до следващото заседание на комисия...
	Предложението на ПК по ОС беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: Въздържал се, Венцислав Ангелов Спирдонов: Против, Веселин Николов Узунов: Въздържал се, Гергана Митева Евтимова: Против, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: Въздържал се, Деян Минков Хаджийски: Против...
	Предложението беше отхвърлено с 4 „за”, 7 „против”, 11 „въздържал се”.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване основното предложение с така предложената промяна  - графикът да бъде съобразен с дневния режим.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Валентин Василев Точков: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: Въздържал се, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Дея...
	Предложението беше прието с 23 „за”, „против” няма, 2 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 1120
	ПО ПЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост /ДГ „Ален мак“/, Вх. № 2269/15.06.2018 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост /ДГ „Ален мак“/, Вх. № 2269 от 15.06.2018 г.
	ПК по ОНК не приема предложението, ПК по ОС предлага да се отложи приемането на този график, докато директорът на детската градина предложи нов график, съобразен с дневния режим на децата, в срок до следващото заседание на комисията.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Аз правя отново същото предложение: да се добави в проекта за решение следният текст: „Графикът за почасово отдаване да бъде съобразен с дневния режим на децата”.
	Гласуваме това предложение.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Ха...
	Предложението беше прието с 24 „за”, „против” няма,  „въздържал се” няма.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Подлагам на гласуване предложението на ПК по ОС за отлагане.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Венцислав Ангелов Спирдонов: Против, Веселин Николов Узунов: Въздържал се, Георги Кръстев Марков: Въздържал се, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: Против, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: Въздържал се, Деян Минков Хаджийски: Против, ...
	Предложението беше отхвърлено с 1 „за”, 7 „против”,  10 „въздържал се”.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване основното предложение с така гласуваната промяна.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: Въздържал се, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андр...
	Предложението беше прието с 23 „за”, „против” няма,  1 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 1121
	ПО ШЕСНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост /ДГ „Първи юни“/, Вх. № 2270/15.06.2018 г.
	Предложението беше отхвърлено с 1 „за”, 11 „против”,  14 „въздържал се”.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Подлагам на гласуване предложението: да се добави в проекта за решение следният текст: „Графикът за почасово отдаване да бъде съобразен с дневния режим на децата”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков ...
	Предложението беше прието с 22 „за”, „против” няма,  „въздържал се” няма.
	Предложението беше прието с 20 „за”, „против” няма,  „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 1122
	ПО СЕДЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост /ДГ „Соня“/, Вх. № 2271/15.06.2018 г.
	Предложението беше отхвърлено с 6 „за”, 7 „против”,  13 „въздържал се”.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Подлагам на гласуване промяната:  „Графикът за почасово отдаване да бъде съобразен с дневния режим на децата”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минко...
	РЕШЕНИЕ № 1123
	ПО ОСЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост /ОУ „Бачо Киро“/, Вх. № 2266/15.06.2018 г.
	РЕШЕНИЕ № 1124
	ПО ДЕВЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост /ОУ „Емилиян Станев“/, Вх. № 2267/15.06.2018 г.
	РЕШЕНИЕ № 1125
	ПО ДВАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, гр. Дебелец, Вх. № 2263/15.06.2018 г.
	РЕШЕНИЕ № 1126
	ПО ДВАДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 2264/15.06.2018 г.
	ПК по ОНК, ПК по ЗСД, ПК по ОС приемат предложението
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Поставям на гласуване предложението за ОУ "Св. Патриарх Евтимий" за стоматологичен кабинет.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	РЕШЕНИЕ № 1127
	ПО ДВАДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Отмяна на Решение № 1013/29.03.2018 г. на Великотърновски общински съвет, Вх. № 2260/15.06.2018 г.
	РЕШЕНИЕ № 1128
	ПО ДВАДЕСЕТ И ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Допълване на Решение № 1051/26.04.2018 г. на Великотърновски общински съвет за одобряване на задание по чл. 125 от ЗУТ и за даване на разрешение за изработване на проект за ЧИ на ОУП, с. Вонеща вода, Вх. № 2243/12.06...
	РЕШЕНИЕ № 1129
	ПО ДВАДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Допълване на Решение № 1106/31.05.2018 г. на Великотърновски общински съвет относно одобряване на проект за ЧИ на ПУП, с. Беляковец, Вх. № 2258/15.06.2018 г.
	РЕШЕНИЕ № 1130
	ПО ДВАДЕСЕТ И ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Поправка на ЯФГ в Решение № 825/28.09.2017 г. на Великотърновски общински съвет за одобряване на задание по чл. 125 от ЗУТ и за даване на разрешение за изработване на проект за ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 2256/15.0...
	РЕШЕНИЕ № 1131
	ПО ДВАДЕСЕТ И ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на проект за ПУП, с. Шемшево, Вх. № 2229/01.06.2018 г.
	РЕШЕНИЕ № 1132
	ПО ДВАДЕСЕТ И СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за ЧИ на ОУП, гр. Дебелец, Вх. № 2251/14.06.2018 г.
	РЕШЕНИЕ № 1133
	ПО ДВАДЕСЕТ И ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на Проект за ЧИ на ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 2259/15.06.2018 г.
	РЕШЕНИЕ № 1134
	ПО ДВАДЕСЕТ И ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на техническо задание по чл. 125 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на Проект за ЧИ на действащ ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 2272/15.06.2018 г.
	РЕШЕНИЕ № 1135

